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Załącznik do protokołu nr BR.0002.7.2022 

z obrad LIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 19 kwietnia 2022 r. 

 

TRANSKRYPCJA WYPOWIEDZI POCZYNIONYCH W CZASIE OBRAD 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:02:08.300 

Szanowni Państwo wybiła godzina 10:00, otwieram 53 zwyczajną  

 

2 

00:02:08.300 --> 00:02:11.200 

sesję Rady Miejskiej w Sulechowie 8 kadencji. Witam na  

 

3 

00:02:11.200 --> 00:02:14.200 

dzisiejszej sesji burmistrza Sulechowa, Pana Wojciecha Sołtysa.  

 

4 

00:02:14.200 --> 00:02:18.500 

Dzień dobry, witam Państwa. Zastępcę burmistrza Pana Marcina  

 

5 

00:02:18.500 --> 00:02:22.200 

Górznego. Dzień dobry. Zastępcę burmistrza i sekretarza Gminy  

 

6 

00:02:22.200 --> 00:02:25.500 

Sulechów Panią Magdalenę Klucznik. Dzień dobry. Skarbnika Gminy  

 

7 

00:02:25.500 --> 00:02:30.000 

Sulechów, Pana Marcina Fafułę. Dzień dobry. Sołtysów sołectw  

 

8 

00:02:30.000 --> 00:02:34.600 

Gminy Sulechów, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, obsługę  

 

9 

00:02:34.600 --> 00:02:39.300 

prawną i kierowników jednostek organizacyjnych. Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów  

 

10 

00:02:39.300 --> 00:02:43.700 

oraz wszystkich Państwa obecnych na dzisiejszej sesji. Szanowni Państwo, zgodnie  

 

11 

00:02:43.700 --> 00:02:47.500 

ze statutem informuje Państwa, że sesja jest transmitowana. Nagrywana  

 

12 

00:02:47.500 --> 00:02:51.800 

i publikowana. Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie sprawdzenia  
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13 

00:02:51.800 --> 00:02:56.300 

w sposób elektronicznych kworum, że na ustawowy skład wynoszący  

 

14 

00:02:56.300 --> 00:02:59.700 

21 Radnych, bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie kworum,  

 

15 

00:02:59.700 --> 00:03:03.600 

Panie Bartku, 12 tak, czyli klikamy kworum.  

 

16 

00:03:03.600 --> 00:03:08.600 

Na pewno was jest więcej niż 12.  

 

17 

00:03:08.600 --> 00:03:45.700 

Pan Radny Wiesław Kołakowski jeszcze nie kliknął, Pan  

 

18 

00:03:45.700 --> 00:03:49.700 

Wojciech Szefner. Jest potwierdzone, tak, to coś mi się  

 

19 

00:03:49.700 --> 00:03:56.400 

tu dziwnie wyświetla. 17 tak? Stwierdzam na podstawie sprawdzenia w  

 

20 

00:03:56.400 --> 00:04:01.000 

sposób elektroniczny kworum, że na ustawowy stan wynoszący, bardzo  

 

21 

00:04:01.000 --> 00:04:03.500 

proszę o ciszę, Szanowni Państwo bardzo proszę już o  

 

22 

00:04:03.500 --> 00:04:07.000 

ciszę. Że na ustawowy stan wynoszący 21 Radnych Rady Miejskiej  

 

23 

00:04:07.000 --> 00:04:10.400 

w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych jest 17 Radnych  

 

24 

00:04:10.400 --> 00:04:14.500 

w związku z tym stwierdzam, że obrady 53 sesji, 8 kadencji  

 

25 

00:04:14.500 --> 00:04:17.600 

Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał.  
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26 

00:04:17.600 --> 00:04:20.500 

Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali, a więc nie będę  

 

27 

00:04:20.500 --> 00:04:23.600 

odczytywać porządku. Czy do proponowanego porządku obrad  

 

28 

00:04:23.600 --> 00:04:26.000 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan burmistrz zgłasza jakieś propozycje?  

 

29 

00:04:26.000 --> 00:04:31.600 

Zanim oddam głos Panu burmistrzowi to najpierw zgłoszę dwie  

 

30 

00:04:31.600 --> 00:04:36.500 

zmiany do porządku obrad. Na spotkaniu przewodniczących klubów  

 

31 

00:04:36.500 --> 00:04:39.600 

z burmistrzem Sulechowa ustaliliśmy, że punkt 8.1,  

 

32 

00:04:39.600 --> 00:04:43.400 

to jest druk w sprawie powołania doraźnej Komisji heraldycznej  

 

33 

00:04:43.400 --> 00:04:47.400 

Rady Miejskiej w Sulechowie ustalenia jej składu osobowego oraz  

 

34 

00:04:47.400 --> 00:04:52.600 

przedmiotu działania komisji, że zaproponujemy Radzie usunięcie  

 

35 

00:04:52.600 --> 00:04:57.100 

tego punktu z porządku obrad i jednocześnie chciałbym do  

 

36 

00:04:57.100 --> 00:05:04.900 

porządku obrad wprowadzić druk numer 537 w punkcie 8.7  

 

37 

00:05:04.900 --> 00:05:09.400 

i to jest ten druk, który dotyczy zmiany nazwy komisji, on wynika  

 

38 

00:05:09.400 --> 00:05:13.400 

ze zmiany statutu. Panie burmistrzu bardzo proszę.  

 

39 
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00:05:13.400 --> 00:05:19.500 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, zgodnie z wcześniej  

 

40 

00:05:19.500 --> 00:05:24.000 

zgłoszoną przeze mnie kwestią dotyczącą wprowadzenia na  

 

41 

00:05:24.000 --> 00:05:27.700 

dzisiejszą sesję jeszcze dwóch uchwał, proszę o uwzględnienie w porządku  

 

42 

00:05:27.700 --> 00:05:35.300 

druku nr 302, przepraszam, 538 i druku 539, a więc pierwsze  

 

43 

00:05:35.300 --> 00:05:38.100 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na  

 

44 

00:05:38.100 --> 00:05:44.600 

rok 2022 oraz zmiany uchwały w sprawie ustalenia wieloletniej prognozy  

 

45 

00:05:44.600 --> 00:05:50.200 

finansowej w gminie Sulechów na lata 2022- 2032.  

 

46 

00:05:50.200 --> 00:05:55.400 

Po spotkaniu z Państwem, jakby uzyskaniu zgody odnośnie tych  

 

47 

00:05:55.400 --> 00:05:59.700 

punktów, które zostały w międzyczasie zaproponowane, nie  

 

48 

00:05:59.700 --> 00:06:02.600 

czekając, mimo że wcześniej wskazywałem sam, że nie chcemy  

 

49 

00:06:02.600 --> 00:06:06.600 

szykować żadnej uchwały, tutaj Pan Marcin zawiesił kilka  

 

50 

00:06:06.600 --> 00:06:11.900 

zarządzeń i w tej chwili też uchwałą te rzeczy proszę o  

 

51 

00:06:11.900 --> 00:06:17.400 

wprowadzenie, dziękuję. Dziękuję, przejdźmy do głosowania zmian  

 

52 

00:06:17.400 --> 00:06:21.900 
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w porządku obrad. Na początek zmiana dotycząca usunięcia punktu  

 

53 

00:06:21.900 --> 00:06:26.100 

8.1 Panie Bartku. Usunięcie punktu 8.1,  

 

54 

00:06:26.100 --> 00:06:55.100 

druk nr 528 z porządku obrad. Panie Bartku gotowi jesteśmy,  

 

55 

00:06:55.100 --> 00:06:58.700 

tak? Proszę otworzyć głosowanie. Zmiana w porządku obrad,  

 

56 

00:06:58.700 --> 00:07:02.700 

usunięcie punktu druk nr 528.  

 

57 

00:07:02.700 --> 00:07:05.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosów na swoich  

 

58 

00:07:05.600 --> 00:07:31.100 

urządzeniach. Bardzo proszę państwa Radnych o oddanie głosu.  

 

59 

00:07:31.100 --> 00:07:43.400 

Panie Bartku, bo ja nie widzę tutaj na telefonie. Panie  

 

60 

00:07:43.400 --> 00:07:45.800 

Bartku, Pan Radny Sebastian Różycki nie jest obecny na  

 

61 

00:07:45.800 --> 00:08:00.000 

sesji, proszę. Czyli mamy 16 Radnych obecnych na dzisiejszej sesji.  

 

62 

00:08:00.000 --> 00:08:10.800 

Szanowni Państwo, 16 Radnych za, zmiana została przyjęta jednogłośnie,  

 

63 

00:08:10.800 --> 00:08:14.300 

przechodzimy do kolejnej zmiany.  

 

64 

00:08:14.300 --> 00:08:18.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie jeszcze raz  

 

65 

00:08:18.400 --> 00:08:29.900 

kworum, bo rzeczywiście. Nie ma internetu.  
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66 

00:08:29.900 --> 00:08:41.200 

Tak Szanowni Państwo, 16 Radnych jest obecnych na dzisiejszej  

 

67 

00:08:41.200 --> 00:08:45.600 

sesji, przechodzimy do kolejnego głosowania, wprowadzenie do  

 

68 

00:08:45.600 --> 00:08:49.300 

porządku obrad w punkcie 8.6,  

 

69 

00:08:49.300 --> 00:08:53.700 

bo się numeracja zmieniła po usunięciu punktu 8.1,  

 

70 

00:08:53.700 --> 00:09:00.400 

druku numer 537, to jest zmiana nazwy komisji.  

 

71 

00:09:00.400 --> 00:09:06.700 

Druk numer 537, Panie Bartku bardzo proszę uruchomić głosowanie,  

 

72 

00:09:06.700 --> 00:09:26.700 

a Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Szanowni  

 

73 

00:09:26.700 --> 00:09:30.300 

Państwo 16 Radnych za, zmiana do porządku obrad została przyjęta  

 

74 

00:09:30.300 --> 00:09:33.600 

jednogłośnie, przechodzimy do kolejnej zmiany w porządku obrad.  

 

75 

00:09:33.600 --> 00:09:37.700 

W punkcie 8.7 wprowadzenie do porządku obrad druku numer  

 

76 

00:09:37.700 --> 00:09:41.200 

538 dotyczący zmian w uchwale budżetowej.  

 

77 

00:09:41.200 --> 00:09:49.400 

Bardzo proszę, Panie Bartku jak będziemy gotowi. Druk nr 538, wprowadzenie  

 

78 

00:09:49.400 --> 00:10:11.000 

go do porządku obrad w punkcie 8.7. Panie burmistrzu tutaj  
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79 

00:10:11.000 --> 00:10:13.600 

mnie sygnalizują, że pan burmistrz chciał zabrać głos, nie?  

 

80 

00:10:13.600 --> 00:10:22.400 

Wcześniej Panie Przewodniczący i później wyraziłem też  

 

81 

00:10:22.400 --> 00:10:33.400 

ten głos po zabraniu, błędnie mi sygnalizuje. Za 16 Radnych  

 

82 

00:10:33.400 --> 00:10:36.300 

stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie.  

 

83 

00:10:36.300 --> 00:10:42.800 

I jeszcze jedna zmiana, wprowadzenie do porządku obrad druku  

 

84 

00:10:42.800 --> 00:10:47.500 

nr 539 w punkcie 8.8,  

 

85 

00:10:47.500 --> 00:11:19.700 

wieloletnia prognoza finansowa. Panie Bartku czy będziemy kworum  

 

86 

00:11:19.700 --> 00:11:24.200 

klikać? Mamy 17 Radnego, Pan Radny Sebastian Różycki dołączył,  

 

87 

00:11:24.200 --> 00:11:28.000 

kliknijmy kworum, Panie Radny jest pan gotowy czy jeszcze  

 

88 

00:11:28.000 --> 00:11:31.300 

chwilkę musimy poczekać, tak, aż Pan włączy. Bardzo proszę  

 

89 

00:11:31.300 --> 00:11:34.700 

Państwa Radnych o kliknięcie kworum i Pana Radnego również  

 

90 

00:11:34.700 --> 00:11:38.100 

o kliknięcie kworum.  

 

91 

00:11:38.100 --> 00:11:44.000 

Wygląda na to, że mamy 17 Radnych na sesji obecnych, poczekajmy  

 

92 



Strona 8 z 113 

 

00:11:44.000 --> 00:11:47.400 

tylko na wynik elektronicznego.  

 

93 

00:11:47.400 --> 00:11:53.900 

Jest 17 tak, zatem przejdźmy do głosowania zmiany w  

 

94 

00:11:53.900 --> 00:11:57.700 

porządku obrad, wprowadzenie do porządku obrad druku nr  

 

95 

00:11:57.700 --> 00:12:01.200 

539, bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na  

 

96 

00:12:01.200 --> 00:12:11.700 

swoich urządzeniach, wieloletnia prognoza finansowa. Szanowni  

 

97 

00:12:11.700 --> 00:12:16.700 

Państwo, 17 Radnych za, zmiana do porządku obrad została przyjęta,  

 

98 

00:12:16.700 --> 00:12:21.100 

więcej zmian do porządku obrad nie zostało przyjętych zatem  

 

99 

00:12:21.100 --> 00:12:26.700 

przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 3, informacja Przewodniczącego  

 

100 

00:12:26.700 --> 00:12:30.000 

Rady Miejskiej w Sulechowie o działaniach podejmowanych w  

 

101 

00:12:30.000 --> 00:12:34.200 

okresie międzysesyjnym. Szanowni Państwo, informacje otrzymaliście  

 

102 

00:12:34.200 --> 00:12:37.000 

drogą mailową, więc ja nie będę tutaj szczegółowo jej  

 

103 

00:12:37.000 --> 00:12:40.300 

odczytywać, natomiast wspomnę tylko o jednym spotkaniu.  

 

104 

00:12:40.300 --> 00:12:43.800 

W okresie międzysesyjnym miałem okazję rozmawiać z Panią  

 

105 

00:12:43.800 --> 00:12:47.600 
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Wójt Trzebiechowa, Izabelą Staszak i rozmawialiśmy o  

 

106 

00:12:47.600 --> 00:12:52.300 

możliwości przeprowadzenia wspólnie trzech sesji, trzech Rad  

 

107 

00:12:52.300 --> 00:12:59.300 

Rady Miejskiej w sprawie drogi numer 278, to jest drogi  

 

108 

00:12:59.300 --> 00:13:03.300 

Kruszyna do Trzebiechów. Chcemy wspólnie taką inicjatywę zrobić,  

 

109 

00:13:03.300 --> 00:13:08.300 

żebyśmy podkreślili ważność tej drogi no i brak realizowania tego  

 

110 

00:13:08.300 --> 00:13:12.300 

remontu, który gdzieś tam był wcześniej zapowiadany. Czy  

 

111 

00:13:12.300 --> 00:13:15.400 

ktoś z Państwa Radnych, lub Pan Burmistrz chce zabrać głos, zadać  

 

112 

00:13:15.400 --> 00:13:20.500 

pytanie do sprawozdania? Nie widzę, zatem przechodzimy do  

 

113 

00:13:20.500 --> 00:13:23.300 

kolejnego punktu, punkt 5, sprawozdanie z działalności burmistrza  

 

114 

00:13:23.300 --> 00:13:29.300 

Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Przepraszam, punkt 4, informacja  

 

115 

00:13:29.300 --> 00:13:33.300 

Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w Sulechowie z  

 

116 

00:13:33.300 --> 00:13:37.000 

prac komisji w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Pan  

 

117 

00:13:37.000 --> 00:13:39.600 

Radny Wojciech Szefner, Przewodniczący komisji Budżetu i  

 

118 

00:13:39.600 --> 00:13:45.000 

Gospodarki o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  
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119 

00:13:45.000 --> 00:13:51.800 

Panie Burmistrzu, Szanowni Goście. 12 Kwietnia miało miejsce  

 

120 

00:13:51.800 --> 00:13:55.500 

wspólne posiedzenie wszystkich czterech komisji, którym Przewodniczył  

 

121 

00:13:55.500 --> 00:14:03.500 

Pan Piotr Bodnar. Na komisji przyjęto protokół nr 2022  

 

122 

00:14:03.500 --> 00:14:06.300 

komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie z kontroli realizacji  

 

123 

00:14:06.300 --> 00:14:08.900 

uchwał Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie sposobu i  

 

124 

00:14:08.900 --> 00:14:12.000 

zakresu świadczenia usług odbioru odpadów komunalnych od  

 

125 

00:14:12.000 --> 00:14:17.000 

właścicieli nieruchomości w gminie za okres od 1 stycznia 2018  

 

126 

00:14:17.000 --> 00:14:21.700 

roku do 30 września 2021 roku i członkowie komisji budżetu  

 

127 

00:14:21.700 --> 00:14:26.100 

gospodarki głosowali, 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 głosów  

 

128 

00:14:26.100 --> 00:14:31.000 

wstrzymujących się. Następnie poprzez aklamację i to  

 

129 

00:14:31.000 --> 00:14:33.200 

wszystkie komisje przyjęły przez aklamację wszystkie sprawozdania  

 

130 

00:14:33.200 --> 00:14:35.500 

przedstawione na komisji, te sprawozdania z realizacji w  

 

131 

00:14:35.500 --> 00:14:39.800 

roku 2021 programu ochrony zdrowia Gminy Sulechów na  
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132 

00:14:39.800 --> 00:14:45.600 

lata 2021-2025. Sprawozdanie z realizacji programu Sulechowska  

 

133 

00:14:45.600 --> 00:14:50.000 

karta seniora w 2021 roku i sprawozdanie z realizacji programu  

 

134 

00:14:50.000 --> 00:14:54.200 

Sulechowska rodzina 3+, również w 2021 roku.  

 

135 

00:14:54.200 --> 00:14:56.800 

Jeśli chodzi o głosowanie, rozpatrzenie projektów uchwał  

 

136 

00:14:56.800 --> 00:15:00.800 

przedłożonych pod dzisiejszą sesję to druk numer 528 w  

 

137 

00:15:00.800 --> 00:15:03.600 

sprawie powołania doraźnej komisji heraldycznej Rady Miejskiej  

 

138 

00:15:03.600 --> 00:15:07.600 

w Sulechowie. Komisyjnie nie opiniowały tego druku, druk  

 

139 

00:15:07.600 --> 00:15:12.900 

numer 532 w sprawie emisji obligacji oraz określania zasad  

 

140 

00:15:12.900 --> 00:15:16.800 

ich zbywania, nabywania i wykupu, 7 członków komisji Budżetu i  

 

141 

00:15:16.800 --> 00:15:20.100 

Gospodarki głosowało za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

 

142 

00:15:20.100 --> 00:15:23.500 

Druk nr 533 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

 

143 

00:15:23.500 --> 00:15:26.600 

w celu realizacji zadania dotyczące budowy drogi Gminnej w  

 

144 

00:15:26.600 --> 00:15:30.000 

obrębie Nowy Świat. 6 głosów za, 0 przeciwnych,0 wstrzymujących  

 

145 
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00:15:30.000 --> 00:15:34.500 

się. Druk nr 534 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

 

146 

00:15:34.500 --> 00:15:38.600 

w celu realizacji zadania dotyczącego budowy drogi gminnej  

 

147 

00:15:38.600 --> 00:15:42.600 

w obrębie Brzezie koło Sulechowa, również 6 Radnych za, 0 przeciwnych,0  

 

148 

00:15:42.600 --> 00:15:47.100 

wstrzymujących się. Druk nr 535, czyli apel w sprawie rozszerzenia  

 

149 

00:15:47.100 --> 00:15:50.100 

zakresu działania oraz struktury komisariatu policji z  

 

150 

00:15:50.100 --> 00:15:53.500 

siedzibą w Sulechowie, 7 głosów za, 0 przeciwnych,0 wstrzymujących  

 

151 

00:15:53.500 --> 00:15:57.400 

się. Druk nr 536 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych  

 

152 

00:15:57.400 --> 00:16:00.600 

dotyczących budżetu obywatelskiego Gminy Sulechów na  

 

153 

00:16:00.600 --> 00:16:05.200 

2023 rok, 8 głosów za, 0 przeciwnych,0 wstrzymujących się.  

 

154 

00:16:05.200 --> 00:16:10.700 

Druk nr 537 o zmianie uchwał Rady Miejskiej w Sulechowie, 8  

 

155 

00:16:10.700 --> 00:16:14.800 

głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się i bardzo dużo  

 

156 

00:16:14.800 --> 00:16:18.000 

tematów pojawiło się w tematach różnych, burmistrz na  

 

157 

00:16:18.000 --> 00:16:20.300 

bieżąco udzielał odpowiedzi, szczegóły oczywiście są  

 

158 

00:16:20.300 --> 00:16:24.200 
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w protokole do wglądu, dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo, proszę  

 

159 

00:16:24.200 --> 00:16:27.200 

Przewodniczącego komisji do spraw Wsi, Pana Piotra Bodnara o  

 

160 

00:16:27.200 --> 00:16:30.700 

przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Panie Przewodniczący,  

 

161 

00:16:30.700 --> 00:16:34.800 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja do  

 

162 

00:16:34.800 --> 00:16:37.300 

spraw wsi wraz z pozostałymi komisjami spotkała się w dniu  

 

163 

00:16:37.300 --> 00:16:41.300 

12 kwietnia. Miałam zaszczyt poprowadzić to posiedzenie.  

 

164 

00:16:41.300 --> 00:16:48.200 

Odnośnie głosowań, przed głosowaniami wprowadziliśmy druk  

 

165 

00:16:48.200 --> 00:16:51.000 

numer 537 o zmianie uchwały Rady Miejskiej w Sulechowie. Tutaj  

 

166 

00:16:51.000 --> 00:16:55.100 

komisja do spraw wsi jednogłośnie była za wprowadzeniem tego  

 

167 

00:16:55.100 --> 00:17:00.500 

punktu. Przyjęto protokół Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli  

 

168 

00:17:00.500 --> 00:17:02.600 

realizacji uchwał Rady Miejskiej w sprawie sposobu i  

 

169 

00:17:02.600 --> 00:17:05.700 

zakresu świadczenia usług odbioru odpadów komunalnych.  

 

170 

00:17:05.700 --> 00:17:10.100 

Tutaj komisja również była jednogłośnie za. Rozpatrzono przez  

 

171 

00:17:10.100 --> 00:17:13.400 

aklamację, przyjęto następujące sprawozdanie.  
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172 

00:17:13.400 --> 00:17:17.000 

Sprawozdanie z realizacji programu ochrony zdrowia w  

 

173 

00:17:17.000 --> 00:17:21.100 

latach 2021- 2025, sprawozdanie z realizacji programu Sulechowska  

 

174 

00:17:21.100 --> 00:17:24.500 

karta seniora, sprawozdanie z realizacji programu Sulechowska  

 

175 

00:17:24.500 --> 00:17:28.800 

rodzina 3+. I rozpatrzono następujące druki uchwał.  

 

176 

00:17:28.800 --> 00:17:34.600 

Druk numer 528 nie został rozpatrywany, doszliśmy do  

 

177 

00:17:34.600 --> 00:17:39.600 

wniosku, że będzie to później zrobione. Druk nr 532 w  

 

178 

00:17:39.600 --> 00:17:42.300 

sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania,  

 

179 

00:17:42.300 --> 00:17:47.600 

jednogłośnie za. Druk numer 533 w sprawie wyrażenia zgody  

 

180 

00:17:47.600 --> 00:17:50.400 

na zawarcie porozumienia w celu realizacji zadania dotyczącego  

 

181 

00:17:50.400 --> 00:17:53.200 

budowy drogi Gminnej w obrębie Nowy Świat, jednogłośnie za.  

 

182 

00:17:53.200 --> 00:17:58.300 

Druk nr 534 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

 

183 

00:17:58.300 --> 00:18:01.400 

w celu realizacji zadania dotyczącego budowy drogi Gminnej  

 

184 

00:18:01.400 --> 00:18:05.200 

w obrębie Brzezie koło Sulechowa, jednogłośnie za. Druk  
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185 

00:18:05.200 --> 00:18:09.200 

nr 535, apel w sprawie rozszerzenia zakresu działania oraz  

 

186 

00:18:09.200 --> 00:18:12.900 

struktury komisariatu policji z siedzibą w Sulechowie, jednogłośnie  

 

187 

00:18:12.900 --> 00:18:18.100 

za. Druk numer 536 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych  

 

188 

00:18:18.100 --> 00:18:20.700 

dotyczących budżetu obywatelskiego Gminy Sulechów na  

 

189 

00:18:20.700 --> 00:18:26.800 

rok 2023, jednogłośnie za. Druk numer 537 o zmianie uchwał  

 

190 

00:18:26.800 --> 00:18:30.200 

Rady Miejskiej w Sulechowie również jednogłośnie za. W  

 

191 

00:18:30.200 --> 00:18:34.100 

sprawach różnych jak tutaj kolega przedmówca powiedział, mnóstwo  

 

192 

00:18:34.100 --> 00:18:38.100 

pytań, na które burmistrzu na bieżąco udział odpowiedzi, szczegóły  

 

193 

00:18:38.100 --> 00:18:41.100 

w protokole dostępnym na internecie, dziękuję bardzo. Dziękuję  

 

194 

00:18:41.100 --> 00:18:43.900 

bardzo, proszę Przewodniczącego Komisji Zdrowia Oświaty i  

 

195 

00:18:43.900 --> 00:18:47.000 

Kultury, Pana Miłosza Brodzikowskiego o przedstawienie sprawozdania  

 

196 

00:18:47.000 --> 00:18:52.200 

z prac komisji. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka  

 

197 

00:18:52.200 --> 00:18:54.800 

Rado. Jeszcze jak zakładam po raz ostatni pod tymi auspicjami,  

 

198 
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00:18:54.800 --> 00:18:58.400 

ponieważ niedługo nazwa zakładu ulegnie zmianie.  

 

199 

00:18:58.400 --> 00:19:05.400 

Natomiast przechodząc do sprawozdania z posiedzenia wspólnych  

 

200 

00:19:05.400 --> 00:19:09.800 

obrad komisji, które to już jak wspomniał kolega Bodnar miał  

 

201 

00:19:09.800 --> 00:19:13.700 

przyjemność poprowadzić. Komisja Zdrowia Oświaty i Kultury nie  

 

202 

00:19:13.700 --> 00:19:20.100 

zaopiniowała protokołu komisji rewizyjnej, a to z powodu  

 

203 

00:19:20.100 --> 00:19:23.200 

jakby się mogło wydać prozaicznego, ale chwilowego braku  

 

204 

00:19:23.200 --> 00:19:29.500 

kworum. Natomiast przyjęliśmy do wiadomości sprawozdanie z  

 

205 

00:19:29.500 --> 00:19:36.100 

realizacji w roku 2021 programu ochrony zdrowia Gminy Sulechów na  

 

206 

00:19:36.100 --> 00:19:41.100 

lata 2021-2025, również sprawozdanie z realizacji programu  

 

207 

00:19:41.100 --> 00:19:46.800 

Sulechowska karta seniora w 2021 roku, oraz sprawozdanie z  

 

208 

00:19:46.800 --> 00:19:49.700 

realizacji Suchocka rodzina 3+. Natomiast jeśli chodzi o  

 

209 

00:19:49.700 --> 00:19:55.400 

głosowania projektów uchwał na dzisiejszą radę, druk numer  

 

210 

00:19:55.400 --> 00:20:01.800 

532 przyjęliśmy w stosunku głosów, 3 głosy za, 0 sprzeciwów, 0  

 

211 

00:20:01.800 --> 00:20:07.400 
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wstrzymujących. Druk numer 533, 4 głosy za, 0 przeciw, 0  

 

212 

00:20:07.400 --> 00:20:15.200 

wstrzymujących. Druk numer 534, 535, 536 oraz 537 przyjęliśmy  

 

213 

00:20:15.200 --> 00:20:19.500 

w takim samym stosunku głosów, 4 głosy za, 0 przeciw, 0  

 

214 

00:20:19.500 --> 00:20:23.100 

wstrzymujących. Z mojej strony to jest wszystko, szczegółowy protokół  

 

215 

00:20:23.100 --> 00:20:27.200 

jest w Biuletynie informacji Publicznej na stronach Gminy  

 

216 

00:20:27.200 --> 00:20:28.900 

Sulechów, jakby były jakieś pytania to pozostaję do dyspozycji,  

 

217 

00:20:28.900 --> 00:20:33.000 

dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo, proszę Pana Radnego Przemysława  

 

218 

00:20:33.000 --> 00:20:36.300 

Pokłada, Przewodniczącego komisji przestrzegania prawa i ochrony środowiska  

 

219 

00:20:36.300 --> 00:20:40.600 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Panie Przewodniczący,  

 

220 

00:20:40.600 --> 00:20:44.100 

Panie i Panowie Radni, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo.  

 

221 

00:20:44.100 --> 00:20:48.400 

Komisja przestrzegania prawa i ochrony środowiska, jak  

 

222 

00:20:48.400 --> 00:20:51.400 

tutaj koledzy wcześniej wspomnieli, odbyła wspólne posiedzenie  

 

223 

00:20:51.400 --> 00:20:56.400 

12 kwietnia bieżącego roku. Po stwierdzeniu kworum przez  

 

224 

00:20:56.400 --> 00:21:00.800 

Pana Przewodniczącego Piotra Bodnara głosowano wniosek Przewodniczącego  
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225 

00:21:00.800 --> 00:21:04.500 

posiedzenia o wprowadzenie do porządku posiedzenia w  

 

226 

00:21:04.500 --> 00:21:11.300 

punkcie 5.7, to jest druk 537 i komisja przestrzegania prawa  

 

227 

00:21:11.300 --> 00:21:14.800 

i ochrony środowiska zaopiniowała, przychyliła się ku  

 

228 

00:21:14.800 --> 00:21:20.700 

temu i była jednogłośnie za. Protokół Komisji Rewizyjnej, komisja  

 

229 

00:21:20.700 --> 00:21:25.200 

także zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.  

 

230 

00:21:25.200 --> 00:21:33.600 

Sprawozdania przedłożone na dzisiejszą sesję komisja zaopiniowała  

 

231 

00:21:33.600 --> 00:21:40.000 

przez aklamację, także zostały one przyjęte. Druk 528,  

 

232 

00:21:40.000 --> 00:21:47.800 

komisja nie opiniowała. Druk 532, komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

233 

00:21:47.800 --> 00:21:55.000 

4 głosy za. Druk 533, także komisja zaopiniowała pozytywnie, 4  

 

234 

00:21:55.000 --> 00:21:59.200 

głosy za. Druk 534 także zaopiniowany został pozytywnie.  

 

235 

00:21:59.200 --> 00:22:09.200 

Druk 535, czyli apel także został zaopiniowany pozytywnie przez  

 

236 

00:22:09.200 --> 00:22:15.800 

komisję. Druk 536 także zapinany został pozytywnie.  

 

237 

00:22:15.800 --> 00:22:20.100 

Podobnie druk 537.  
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238 

00:22:20.100 --> 00:22:25.000 

Sprawy różne, tutaj koledzy też wspomnieli, dość dużo tych  

 

239 

00:22:25.000 --> 00:22:29.100 

było spraw obszerne tutaj są te sprawozdania i wszystko to  

 

240 

00:22:29.100 --> 00:22:32.000 

zostało ujęte w protokole, dziękuję bardzo. Dziękuję, z  

 

241 

00:22:32.000 --> 00:22:35.100 

pozostałych komisji nikt nie sygnalizował mi chęci zabrania  

 

242 

00:22:35.100 --> 00:22:38.400 

głosu w tym punkcie. Czy jednak jest inaczej, nie. Zatem  

 

243 

00:22:38.400 --> 00:22:44.700 

przechodzimy do kolejnego punktu, Pan Piotr Miszkiewicz, tak?  

 

244 

00:22:44.700 --> 00:22:48.300 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz.  

 

245 

00:22:48.300 --> 00:22:51.000 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Goście.  

 

246 

00:22:51.000 --> 00:22:56.000 

Doraźna komisja do spraw gospodarki i utrzymania czystości miała  

 

247 

00:22:56.000 --> 00:23:01.200 

spotkanie 30 marca. Po długim oczekiwaniu udało nam się  

 

248 

00:23:01.200 --> 00:23:04.600 

pozytywnie zaopiniować wdrożenie w życie mobilnej aplikacji  

 

249 

00:23:04.600 --> 00:23:09.700 

dla mieszkańców gminy Sulechów. Aplikacja nazywa się moje  

 

250 

00:23:09.700 --> 00:23:15.400 

śmieci. Głosami 3 za, 1 przeciw komisja zaopiniowała pozytywnie  

 

251 
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00:23:15.400 --> 00:23:20.300 

wdrożenie tego systemu na smartfony, tablety.  

 

252 

00:23:20.300 --> 00:23:26.200 

Aplikacja generalnie według komisji wyczerpuje większość oczekiwań,  

 

253 

00:23:26.200 --> 00:23:30.500 

które były przedłużone dla Pana burmistrza w grudniu 2021  

 

254 

00:23:30.500 --> 00:23:34.700 

roku, zatem myślę, że głosowanie było takie a nie inne.  

 

255 

00:23:34.700 --> 00:23:39.800 

Komisja liczy, że dosyć szybko zostanie aplikacja wdrożona  

 

256 

00:23:39.800 --> 00:23:44.600 

w życie jeszcze przed myślę ogłoszeniem nowego przetargu oraz  

 

257 

00:23:44.600 --> 00:23:49.700 

w kwestiach spraw różnych była poruszona kwestia tablic edukacyjnych  

 

258 

00:23:49.700 --> 00:23:54.800 

w miejscach użyteczności publicznej dotyczące szeroko rozumianej  

 

259 

00:23:54.800 --> 00:24:00.400 

edukacji śmieciowej. Pojawił się wątek, iż firma, która  

 

260 

00:24:00.400 --> 00:24:04.900 

jeszcze nas dziś obsługuje z zakresu odbioru odpadów taką  

 

261 

00:24:04.900 --> 00:24:09.200 

tablicę edukacyjno- informacyjną zadeklarowała się przynajmniej  

 

262 

00:24:09.200 --> 00:24:14.200 

jedną postawić. Myślę, że Park Sulecha byłby miejscem odpowiednim,  

 

263 

00:24:14.200 --> 00:24:21.500 

dziękuję. Dziękuję, nie widzę więcej głosów w tym punkcie,  

 

264 

00:24:21.500 --> 00:24:24.300 
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zatem przechodzimy do kolejnego punktu, punkt numer 5,  

 

265 

00:24:24.300 --> 00:24:27.400 

sprawozdanie z działalności burmistrza Sulechowa w okresie  

 

266 

00:24:27.400 --> 00:24:30.900 

międzysesyjnym, bardzo proszę Panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący,  

 

267 

00:24:30.900 --> 00:24:34.400 

Szanowni Państwo, ja podobnie jak Pan Przewodniczący, ponieważ  

 

268 

00:24:34.400 --> 00:24:37.800 

przekazałem w wersji elektronicznej sprawozdanie wcześniej, chciałbym  

 

269 

00:24:37.800 --> 00:24:42.700 

tylko zwrócić uwagę na dwie rzeczy. Za chwilkę chciałbym Państwu  

 

270 

00:24:42.700 --> 00:24:45.900 

przedstawić taką aktualną informację dotyczącą uchodźców, a  

 

271 

00:24:45.900 --> 00:24:48.900 

z takich rzeczy w mojej ocenie najistotniejszych, jak  

 

272 

00:24:48.900 --> 00:24:52.400 

Państwo myślę już większość z was wie, podpisaliśmy w  

 

273 

00:24:52.400 --> 00:24:58.300 

dniu 7 kwietnia umowę na dofinansowanie w ramach rządowego funduszu  

 

274 

00:24:58.300 --> 00:25:03.100 

dróg samorządowych, przebudowy drogi Gminnej w Kalsku, w związku  

 

275 

00:25:03.100 --> 00:25:05.300 

z tym w tej chwili jesteśmy w trakcie przygotowywania procedury  

 

276 

00:25:05.300 --> 00:25:10.100 

przetargowej, aby móc ogłosić ten przetarg.  

 

277 

00:25:10.100 --> 00:25:14.900 

Natomiast też chcę Państwu powiedzieć, że rynek przetargów jest  
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278 

00:25:14.900 --> 00:25:19.300 

dość rozchwiany i mamy też pewne problemy, między innymi  

 

279 

00:25:19.300 --> 00:25:22.900 

nie udało nam się wyłonić, nie wpłynęła żadna oferta na  

 

280 

00:25:22.900 --> 00:25:27.200 

budowę boiska przy szkole nr 1, będziemy procedurę zapewne  

 

281 

00:25:27.200 --> 00:25:31.800 

powtarzać. A teraz jeśli chodzi o kwestie związane z  

 

282 

00:25:31.800 --> 00:25:37.600 

pomocą dla uchodźców, Szanowni Państwo, na ubiegły tydzień,  

 

283 

00:25:37.600 --> 00:25:43.700 

a dokładnie na 18 właściwie kwietnia, już teraz taki zupełnie,  

 

284 

00:25:43.700 --> 00:25:52.200 

że tak powiem podsumowany czas, mamy wydanych rejestr 811  

 

285 

00:25:52.200 --> 00:25:59.300 

PESEL, więc tyle osób już w taki formalny sposób się zarejestrowało,  

 

286 

00:25:59.300 --> 00:26:02.500 

oczywiście uchodźców z Ukrainy na terenie naszej gminy, natomiast  

 

287 

00:26:02.500 --> 00:26:05.900 

jak gdyby ujawniliśmy, czy z różnych źródeł mamy wiedzy o  

 

288 

00:26:05.900 --> 00:26:09.000 

tym, że tych osób przebywało, bądź przebywa w sumie już  

 

289 

00:26:09.000 --> 00:26:16.100 

936 osób. Jest to więc bardzo pokaźna liczba.  

 

290 

00:26:16.100 --> 00:26:20.700 

Jeśli chodzi o kwestie związane z finansami Szanowni Państwo  
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291 

00:26:20.700 --> 00:26:24.200 

to liczba osób uprawnionych do tak zwanych 3 setek, czyli  

 

292 

00:26:24.200 --> 00:26:29.000 

tego zasiłku jednorazowego, 300 osób na jedną osobę, uprawnionych  

 

293 

00:26:29.000 --> 00:26:33.500 

jest 815 osób na kwotę aktualnie 244500 zł.  

 

294 

00:26:33.500 --> 00:26:41.600 

Jeśli chodzi o ewentualne wsparcie w formie obiadów w placówkach szkolnych  

 

295 

00:26:41.600 --> 00:26:48.500 

to są 104 osoby. Świadczenia rodzinne na tą chwilę 52  

 

296 

00:26:48.500 --> 00:26:54.700 

wnioski i również 5 postanowień o ustanowieniu opiekuna tymczasowego.  

 

297 

00:26:54.700 --> 00:26:58.400 

To dotyczy przede wszystkim osób nieletnich, dla których trzeba  

 

298 

00:26:58.400 --> 00:27:03.200 

było takiego opiekuna wyznaczyć. W międzyczasie to już  

 

299 

00:27:03.200 --> 00:27:07.200 

Państwu też przekazywałem, działają też udzielające wsparcia  

 

300 

00:27:07.200 --> 00:27:10.400 

psychologicznego, może tego zainteresowania nie ma wielkiego  

 

301 

00:27:10.400 --> 00:27:15.400 

na dzisiaj, ale już kilka osób też z tej formy skorzystało.  

 

302 

00:27:15.400 --> 00:27:20.900 

Jeśli chodzi o wnioski dotyczące tak zwanych 40, czyli tych  

 

303 

00:27:20.900 --> 00:27:26.300 

40 zł na jedną osobę na dzień, które będą przekazywane naszym  

 

304 
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00:27:26.300 --> 00:27:28.700 

mieszkańcom, albo innym albo firmom, bo to też nie musi  

 

305 

00:27:28.700 --> 00:27:31.900 

być mieszkaniec, którzy przyjęli pod swój dach, albo zapewnili  

 

306 

00:27:31.900 --> 00:27:37.100 

pobyt tym osobom, to na tą chwilę mieliśmy około 30 tych  

 

307 

00:27:37.100 --> 00:27:43.800 

wniosków, na blisko 80000 zł i od dnia 12 kwietnia mamy  

 

308 

00:27:43.800 --> 00:27:46.800 

zespół powołany też dotyczący weryfikacji, już takiego pod  

 

309 

00:27:46.800 --> 00:27:52.300 

kątem wypłat właśnie tych realizacji. Natomiast taka informacja  

 

310 

00:27:52.300 --> 00:27:57.600 

na dziś to właściwie zupełnie z dzisiaj można powiedzieć, Szanowni  

 

311 

00:27:57.600 --> 00:28:00.900 

Państwo, tutaj też wiemy, że te zasady się zmieniają, czy  

 

312 

00:28:00.900 --> 00:28:06.000 

będą się zmieniały i tutaj korzystając też z tego, że zakładam,  

 

313 

00:28:06.000 --> 00:28:10.200 

że słyszą nas również nasi mieszkańcy, otrzymaliśmy informację,  

 

314 

00:28:10.200 --> 00:28:16.600 

że to oświadczenie 40 zł może być przyznawane do 60 dni  

 

315 

00:28:16.600 --> 00:28:20.000 

od momentu przekroczenia granicy. Czyli to jest taka dodatkowa  

 

316 

00:28:20.000 --> 00:28:22.900 

informacja, której wcześniej nie było Szanowni Państwo, więc  

 

317 

00:28:22.900 --> 00:28:26.700 
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to nie jest tak, że ktoś przyjmuje i 60 dni ma pod swoim  

 

318 

00:28:26.700 --> 00:28:30.300 

dachem, tylko liczy się 60 dni od momentu przekroczenia granicy.  

 

319 

00:28:30.300 --> 00:28:34.600 

Na dzisiaj tam jest wskazane, że jest możliwość wydłużenia, natomiast  

 

320 

00:28:34.600 --> 00:28:37.700 

my na dzisiaj nie mamy zweryfikowane, może tak, nie ma  

 

321 

00:28:37.700 --> 00:28:41.100 

jeszcze interpretacji informacji co przez to możemy rozumieć,  

 

322 

00:28:41.100 --> 00:28:45.400 

w jakiej formie można by ten czas wydłużyć.  

 

323 

00:28:45.400 --> 00:28:49.700 

Myślę, że to dość istotne z punktu widzenia przebywania tych  

 

324 

00:28:49.700 --> 00:28:54.200 

osób na naszym terenie. Panie Przewodniczący ja teraz dziękuję,  

 

325 

00:28:54.200 --> 00:28:56.900 

a jeśli mogę tylko na koniec, to bardzo się cieszę, że  

 

326 

00:28:56.900 --> 00:29:00.500 

po tak długiej przerwie w takiej formie mamy dzisiaj okazję  

 

327 

00:29:00.500 --> 00:29:06.200 

się w sali 104 spotkać, dziękuję. Dziękuję, czy ktoś z  

 

328 

00:29:06.200 --> 00:29:24.500 

Państwa? Koleżanki, koledzy, faktycznie po przerwie dobrze tutaj być, ja sobie pozwolę dopowiedzieć,  

 

329 

00:29:24.500 --> 00:29:37.500 

Pan burmistrz uczestniczył w tej uroczystości, ale jest to taka uroczystość kulturowa na naszym terenie,  

 

330 

00:29:37.500 --> 00:29:47.400 

to wszystko, ta długa przerwa robi. Chciałabym aby właśnie nasi mieszkańcy  
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331 

00:29:47.400 --> 00:29:53.200 

też to usłyszeli, nie wszyscy czytają sprawozdanie Pana burmistrza, nie  

 

332 

00:29:53.200 --> 00:30:00.600 

wszyscy wiedzą. Była bardzo piękna uroczystość otworzenia biblioteki  

 

333 

00:30:00.600 --> 00:30:06.100 

księdza Olgierda Banasia w naszej bibliotece publicznej i wiemy,  

 

334 

00:30:06.100 --> 00:30:14.400 

że ksiądz Banaś się bardzo przysłużył dla naszej gminy, był tutaj w Łęgowie od 1990 r.  

 

335 

00:30:14.400 --> 00:30:20.900 

Ocalił można tak powiedzieć, albo przywrócił szerokiemu gronu  

 

336 

00:30:20.900 --> 00:30:31.600 

otworzył oczy na kościółek w Klemsku, dziedzictwo kulturalne, narodowe.  

 

337 

00:30:31.600 --> 00:30:40.800 

Ale teraz ta jego biblioteka, ksiądz Banaś przestał być proboszczem, jest w domu emerytów w Zielonej Górze, a 

zgromadził bardzo pokaźną  

 

338 

00:30:40.800 --> 00:30:47.000 

bibliotekę, swoją własną prywatną. Było to też w radiu, więc  

 

339 

00:30:47.000 --> 00:30:53.100 

może co niektórzy słyszeli. Bardzo pięknie to było zorganizowane,  

 

340 

00:30:53.100 --> 00:30:59.000 

z tego co pamiętam Rada się też przysłużyła do tego, jest  

 

341 

00:30:59.000 --> 00:31:06.500 

osobne pomieszczenie na ten cel wygospodarowane, bo trzeba  

 

342 

00:31:06.500 --> 00:31:11.900 

było osobnego pomieszczenia, bo ksiądz Banaś przekazał 4600  

 

343 

00:31:11.900 --> 00:31:17.200 

pozycji bardzo poważnych, bardzo, znaczy niekoniecznie w poważnej  
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344 

00:31:17.200 --> 00:31:23.900 

tematyce, bo tematyka tam jest różnoraka, ale takich po  

 

345 

00:31:23.900 --> 00:31:29.200 

prostu ważnych, można też powiedzieć, że bardzo wartościowych i  

 

346 

00:31:29.200 --> 00:31:32.500 

białe kruki tam się nawet znajdują, ale oprócz tego jak  

 

347 

00:31:32.500 --> 00:31:36.000 

dobrze pamiętam około 360 pozycji jest dla dzieci, więc  

 

348 

00:31:36.000 --> 00:31:40.500 

to jest naprawdę bardzo pokaźne. Zostało to wszystko skatalogowane, całe  

 

349 

00:31:40.500 --> 00:31:45.100 

mnóstwo ludzi się w to włączyło, żeby to zorganizować, nie  

 

350 

00:31:45.100 --> 00:31:51.300 

tylko pracowników biblioteki i to wszystko jest udostępnione publicznie  

 

351 

00:31:51.300 --> 00:31:54.800 

i to powinno wybrzmieć, że to jest udostępnione publicznie, każdy  

 

352 

00:31:54.800 --> 00:31:57.600 

ma do tego dostęp. Ja się bardzo cieszę, że tak to się  

 

353 

00:31:57.600 --> 00:32:01.200 

stało, bo te książki no gdzieś by chyba zmarniały w  

 

354 

00:32:01.200 --> 00:32:05.000 

jakichś kartonach, były zmagazynowane w garażu, pewnie by  

 

355 

00:32:05.000 --> 00:32:09.100 

zatęchły, zwilgotniały i by nic z tego nie było, a zostało  

 

356 

00:32:09.100 --> 00:32:14.600 

to faktycznie ocalone, ksiądz Banaś się bardzo cieszy, bo  
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357 

00:32:14.600 --> 00:32:18.400 

to jego no tak przysłowiowo, proszę?  

 

358 

00:32:18.400 --> 00:32:23.800 

To był jego konik, to było jego życie, prawdą jest, że  

 

359 

00:32:23.800 --> 00:32:28.400 

potrafił nie kupić węgla sobie na zimę, a kupował książki.  

 

360 

00:32:28.400 --> 00:32:35.800 

Tyle, ja zachęcam wszystkich, żeby tam może pójść i  

 

361 

00:32:35.800 --> 00:32:40.900 

zobaczyć jak to wygląda. Wszystko pod dosłownie palcem księdza  

 

362 

00:32:40.900 --> 00:32:46.900 

Banasia było na półkach układane tematycznie, no jest po  

 

363 

00:32:46.900 --> 00:32:50.300 

prostu zrobione profesjonalnie. Pozwoliłam sobie zabrać głos,  

 

364 

00:32:50.300 --> 00:32:55.100 

bo Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Kultury nie było, więc  

 

365 

00:32:55.100 --> 00:32:59.100 

niektórzy z nas byli chyba Czesiu był też, nie widziałam ciebie?  

 

366 

00:32:59.100 --> 00:33:04.700 

Też widziałem Ciebie. Tak, także ja dziękuję Państwu i tyle z mojej strony.  

 

367 

00:33:04.700 --> 00:33:10.500 

Dziękuję bardzo, proszę Pan Burmistrz Wojciech Sołtys.  

 

368 

00:33:10.500 --> 00:33:14.900 

To ja tylko powiem Szanowni Państwo, że również o tym  

 

369 

00:33:14.900 --> 00:33:17.900 

wydarzeniu możecie przeczytać w ostatnim biuletynie informacyjnym  

 

370 
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00:33:17.900 --> 00:33:22.200 

naszym urzędowym, więc też jest to tam podsumowane, dziękuję.  

 

371 

00:33:22.200 --> 00:33:26.800 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję,  

 

372 

00:33:26.800 --> 00:33:31.500 

mam takie pytanie, bo nie znalazłem w sprawozdaniu, czy konkurs  

 

373 

00:33:31.500 --> 00:33:35.300 

na nabór strażnika miejskiego jest dalej otwarty i aktualny,  

 

374 

00:33:35.300 --> 00:33:39.800 

bo z tyłu głowy mam cały czas propozycje Radnego Szefnera, który  

 

375 

00:33:39.800 --> 00:33:44.500 

mówił, żeby okleić nasz nowy pojazd, że szukamy więc chciałbym  

 

376 

00:33:44.500 --> 00:33:47.900 

tylko dopytać. Dziękuję, bardzo proszę czy Pan burmistrz od  

 

377 

00:33:47.900 --> 00:33:53.100 

razu odpowie? Bardzo proszę. Zakończyliśmy proces rekrutacji  

 

378 

00:33:53.100 --> 00:33:56.800 

ten ostatni Panie Piotrze. Nie wiem czy mogę powiedzieć, jedna  

 

379 

00:33:56.800 --> 00:34:01.100 

osoba się zgłosiła, natomiast nie jesteśmy pewni czy mówiąc  

 

380 

00:34:01.100 --> 00:34:06.500 

wprost jest to do rozstrzygnięcia konkurs. Kolejny, zresztą  

 

381 

00:34:06.500 --> 00:34:10.100 

drugi raz chyba dość podobna sytuacja.  

 

382 

00:34:10.100 --> 00:34:15.100 

Dziękuję, w międzyczasie zwiększyła się nam liczba Radnych  

 

383 

00:34:15.100 --> 00:34:17.900 
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o jedną osobę, zatem bardzo proszę o kliknięcie Państwa Radnych  

 

384 

00:34:17.900 --> 00:34:21.200 

kworum. Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki w  

 

385 

00:34:21.200 --> 00:34:25.500 

tym punkcie. Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, ja miałbym  

 

386 

00:34:25.500 --> 00:34:29.900 

taką prośbę do Pana burmistrza z racji tego, że Rada przychyliła  

 

387 

00:34:29.900 --> 00:34:34.800 

się do wniosku odnośnie zatrudnienia osoby konserwatora zabytków  

 

388 

00:34:34.800 --> 00:34:38.800 

i o tym jest też w Pana sprawozdaniu. Czy planowana jest  

 

389 

00:34:38.800 --> 00:34:41.900 

jakaś akcja informacyjna przeprowadzona, czy to przez gminę,  

 

390 

00:34:41.900 --> 00:34:45.000 

czy też przez starostwo z informacją, że ta osoba po  

 

391 

00:34:45.000 --> 00:34:49.000 

prostu będzie służyła mieszkańcom pomocą w tej kwestii, dziękuję.  

 

392 

00:34:49.000 --> 00:34:55.600 

Dziękuję, stwierdzam, jest z nami Pani burmistrz, 18  

 

393 

00:34:55.600 --> 00:34:57.900 

Radnych mamy obecnych na dzisiejszej sesji, bardzo proszę  

 

394 

00:34:57.900 --> 00:35:01.700 

Panie burmistrzu. Rozwożę Panie Sebastianie, natomiast tutaj  

 

395 

00:35:01.700 --> 00:35:05.600 

myślę, że muszę to uzgodnić z pracodawcą czyli ze starostwem.  

 

396 

00:35:05.600 --> 00:35:13.300 

Dziękuję, nie widzę więcej głosów w tym punkcie, zatem przechodzimy  
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397 

00:35:13.300 --> 00:35:21.600 

do punktu 6. Protokół nr 1/2022 komisji rewizyjnej Rady  

 

398 

00:35:21.600 --> 00:35:24.700 

Miejskiej w Sulechowie z kontroli realizacji uchwały Rady  

 

399 

00:35:24.700 --> 00:35:26.900 

Miejskiej w Sulechowie w sprawie sposobu i zakresu świadczenia  

 

400 

00:35:26.900 --> 00:35:31.100 

usług odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w  

 

401 

00:35:31.100 --> 00:35:35.900 

gminie Sulechów za okres od 1 stycznia 2018 roku do 30  

 

402 

00:35:35.900 --> 00:35:39.700 

września 2021 roku. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan  

 

403 

00:35:39.700 --> 00:35:41.900 

burmistrz czy zabrać głos w tym punkcie, bardzo proszę Pan  

 

404 

00:35:41.900 --> 00:35:47.800 

Radny Sebastian Różycki. Nadmieniam, że protokół został przygotowany  

 

405 

00:35:47.800 --> 00:35:54.400 

w oparciu o zgodę Rady w roku 2021, kierownikiem tej kontroli  

 

406 

00:35:54.400 --> 00:35:57.800 

był wyznaczony Pan Stanisław Kaczmar i to on nadzorował prace  

 

407 

00:35:57.800 --> 00:36:01.000 

nad tym protokołem wraz z Panem [...].  

 

408 

00:36:01.000 --> 00:36:06.300 

Myślę, że zostało przedyskutowane i wszystkie kwestie wyjaśnione,  

 

409 

00:36:06.300 --> 00:36:11.800 

natomiast pojawią się pewne kwestie to jest wnioski, które  
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410 

00:36:11.800 --> 00:36:15.800 

będą wymagały jeszcze przedyskutowania, być może podjęcia jakiejś  

 

411 

00:36:15.800 --> 00:36:20.200 

uchwały. Dziękuję i zapraszam do głosowania. Dziękuję, nie  

 

412 

00:36:20.200 --> 00:36:24.600 

widzę więcej głosów w tym punkcie, zatem zamykam dyskusję i  

 

413 

00:36:24.600 --> 00:36:27.100 

rozpoczynam głosowanie. Panie Bartku bardzo proszę o  

 

414 

00:36:27.100 --> 00:36:31.900 

uruchomienie głosowania. Protokół Komisji Rewizyjnej.  

 

415 

00:36:31.900 --> 00:36:36.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosów na swoich  

 

416 

00:36:36.800 --> 00:36:47.300 

urządzeniach. Pani Radna Arleta Lubieniec bardzo proszę o  

 

417 

00:36:47.300 --> 00:36:51.000 

oddanie głosu i Pan Radny Roman Rakowski, dziękuję. Za  

 

418 

00:36:51.000 --> 00:36:54.500 

18 Radnych, stwierdzam że protokół został przyjęty jednogłośnie,  

 

419 

00:36:54.500 --> 00:36:58.600 

przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 7, rozpatrzenie sprawozdań.  

 

420 

00:36:58.600 --> 00:37:03.300 

Na początek sprawozdanie z realizacji w roku 2021 programu  

 

421 

00:37:03.300 --> 00:37:09.000 

ochrony zdrowia Gminy Sulechów na lata 2021-2025.  

 

422 

00:37:09.000 --> 00:37:11.700 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan burmistrz chce zabrać  

 

423 
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00:37:11.700 --> 00:37:15.200 

głos w tym punkcie? Sprawozdanie, program ochrony zdrowia,  

 

424 

00:37:15.200 --> 00:37:18.800 

nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego sprawozdania. Tego  

 

425 

00:37:18.800 --> 00:37:22.800 

nie głosujemy, sprawozdanie z realizacji programu Sulechowska  

 

426 

00:37:22.800 --> 00:37:26.300 

karta seniora w 2021 roku, czy ktoś z Państwa Radnych lub  

 

427 

00:37:26.300 --> 00:37:29.600 

Pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę,  

 

428 

00:37:29.600 --> 00:37:32.800 

przechodzimy dalej, sprawozdanie z realizacji programu Sulechowska  

 

429 

00:37:32.800 --> 00:37:37.200 

rodzina 3 plus w 2021 roku. Czy ktoś z Państwa Radnych lub  

 

430 

00:37:37.200 --> 00:37:40.500 

Pan Burmistrza chce zabrać głos tym punkcie? Nie widzę, zatem  

 

431 

00:37:40.500 --> 00:37:44.100 

przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 8, rozpatrzenie i podjęcie uchwał.  

 

432 

00:37:44.100 --> 00:37:48.200 

Na początek druk numer 532 w sprawie emisji obligacji oraz  

 

433 

00:37:48.200 --> 00:37:51.600 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

 

434 

00:37:51.600 --> 00:37:54.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać  

 

435 

00:37:54.200 --> 00:37:59.400 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję i  

 

436 

00:37:59.400 --> 00:38:04.000 
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rozpoczynam procedurę głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o  

 

437 

00:38:04.000 --> 00:38:08.100 

oddanie głosu na swoich urządzeniach druk numer 532, emisja  

 

438 

00:38:08.100 --> 00:38:15.200 

obligacji. Panie Bartku?  

 

439 

00:38:15.200 --> 00:38:27.200 

Już mamy, tak, dziękuję. Za 18 Radnych stwierdzam, że  

 

440 

00:38:27.200 --> 00:38:30.300 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

441 

00:38:30.300 --> 00:38:34.600 

kolejnego punktu, druk numer 533 w sprawie wyrażenia zgody  

 

442 

00:38:34.600 --> 00:38:38.700 

na zawarcie porozumienia w celu realizacji zadania dotyczącego  

 

443 

00:38:38.700 --> 00:38:42.100 

budowy drogi Gminnej w obrębie Nowy Świat. Czy ktoś z  

 

444 

00:38:42.100 --> 00:38:44.200 

Państwa Radnych lub Pan burmistrza chce zabrać głos w  

 

445 

00:38:44.200 --> 00:38:48.700 

tym punkcie? Nie widzę, zamykam dyskusję, której nie było,  

 

446 

00:38:48.700 --> 00:38:52.700 

ale statut wymaga, żebym to wypowiedział i rozpoczynam głosowanie.  

 

447 

00:38:52.700 --> 00:38:59.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

448 

00:38:59.500 --> 00:39:08.400 

Druk numer 533, za 18 Radnych stwierdzam, że uchwała została  

 

449 

00:39:08.400 --> 00:39:11.700 

przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu, druk  
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450 

00:39:11.700 --> 00:39:16.400 

nr 534 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w  

 

451 

00:39:16.400 --> 00:39:19.700 

celu realizacji zadania dotyczącego budowy drogi Gminnej w  

 

452 

00:39:19.700 --> 00:39:23.400 

obrębie Brzezie koło Sulechowa. Czy ktoś z Państwa Radnych  

 

453 

00:39:23.400 --> 00:39:25.600 

lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Bardzo  

 

454 

00:39:25.600 --> 00:39:28.900 

proszę Panie Burmistrzu.  

 

455 

00:39:28.900 --> 00:39:31.900 

Panie Przewodniczący, czuję się w obowiązku tak naprawdę w  

 

456 

00:39:31.900 --> 00:39:35.000 

nawiązaniu do tych dwóch uchwał, ale jak Państwo zauważyliście, nie są  

 

457 

00:39:35.000 --> 00:39:39.500 

one pierwsze i zapewne mam nadzieję, że nie ostatnie. Są  

 

458 

00:39:39.500 --> 00:39:42.800 

to bardzo ważne z punktu widzenia budżetowego uchwały, bowiem  

 

459 

00:39:42.800 --> 00:39:46.500 

w ramach prowadzonych negocjacji z potencjalnymi inwestorami mamy  

 

460 

00:39:46.500 --> 00:39:49.100 

przedyskutowane takie rozwiązania, które na dobrą sprawę  

 

461 

00:39:49.100 --> 00:39:53.000 

w zakresie tego technicznego dojazdu do przyszłych terenów  

 

462 

00:39:53.000 --> 00:39:57.000 

inwestycyjnych będą projektowane i budowane właśnie przez  
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463 

00:39:57.000 --> 00:39:59.800 

inwestorów. Chciałem tylko na to zwrócić uwagę, bo uważam,  

 

464 

00:39:59.800 --> 00:40:04.000 

że to jest bardzo ważna kwestia pozwalająca budżetowi samorządu  

 

465 

00:40:04.000 --> 00:40:10.000 

oszczędzić co najmniej kilka milionów złotych. Dziękuję, czy  

 

466 

00:40:10.000 --> 00:40:14.400 

ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę,  

 

467 

00:40:14.400 --> 00:40:17.900 

zatem zamykam dyskusję i rozpoczynamy głosowanie, bardzo  

 

468 

00:40:17.900 --> 00:40:20.900 

proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach, druk  

 

469 

00:40:20.900 --> 00:40:33.500 

numer 534. Bardzo proszę Pani Radna Arleta Lubieniec.  

 

470 

00:40:33.500 --> 00:40:40.900 

Dobrze dziękuję, za 18 Radnych stwierdzam, że uchwała została  

 

471 

00:40:40.900 --> 00:40:44.600 

przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu, druk  

 

472 

00:40:44.600 --> 00:40:48.600 

numer 535 w sprawie rozszerzenia zakresu działania oraz  

 

473 

00:40:48.600 --> 00:40:52.000 

struktury komisariatu policji z siedzibą w Sulechowie. Czy  

 

474 

00:40:52.000 --> 00:40:54.200 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan burmistrz zabrać głos w  

 

475 

00:40:54.200 --> 00:40:58.500 

tym punkcie? Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję  

 

476 
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00:40:58.500 --> 00:41:03.700 

Panie Przewodniczący, apel niejako jest finałem rozmów oraz  

 

477 

00:41:03.700 --> 00:41:08.000 

praktyki jaka od wielu lat panuje na terenie naszej gminy,  

 

478 

00:41:08.000 --> 00:41:13.400 

ale tak naprawdę na terenie całego powiatu. Prawo i sprawiedliwość wnioskowało,  

 

479 

00:41:13.400 --> 00:41:18.500 

nasz klub w styczniu o to, ażeby taką dyskusję rozpocząć i  

 

480 

00:41:18.500 --> 00:41:22.800 

wierzę głęboko, że ten apel dotrze do właściwych osób i  

 

481 

00:41:22.800 --> 00:41:27.600 

zmieni sytuację jaka jest dzisiaj, bowiem dysponując głównie  

 

482 

00:41:27.600 --> 00:41:31.300 

jednym patrolem na cały powiat Zielonogórski w oparciu o  

 

483 

00:41:31.300 --> 00:41:35.100 

sprawozdanie chociażby dzisiaj Pana Burmistrza ile numerów PESEL  

 

484 

00:41:35.100 --> 00:41:38.600 

jest nadanych dla obywateli Ukrainy, z doświadczenia wiem  

 

485 

00:41:38.600 --> 00:41:44.400 

ile również pojawiła się duża ilość nowych interwencji związana  

 

486 

00:41:44.400 --> 00:41:49.000 

z tymi niestety obywatelami tego Państwa.  

 

487 

00:41:49.000 --> 00:41:54.700 

Naprawdę mam duże obawy jak nasza gmina ma się rozwijać prawidłowo  

 

488 

00:41:54.700 --> 00:41:59.200 

z racji tego, że jesteśmy wydaje mi się gminą, która najdynamiczniej  

 

489 

00:41:59.200 --> 00:42:02.900 



Strona 38 z 113 

 

się rozwija w całym województwie lubuskim, po rozmowach z  

 

490 

00:42:02.900 --> 00:42:07.500 

Panem Przewodniczącym, z Panią Przewodniczącą Agnieszką Szeląg,  

 

491 

00:42:07.500 --> 00:42:11.800 

z Panem Stanisławem Kaczmarem, z Panią Wójt w Trzebiechowie, Panem  

 

492 

00:42:11.800 --> 00:42:15.900 

Burmistrzem w Kargowej, myślę że jeszcze to nie koniec jest  

 

493 

00:42:15.900 --> 00:42:21.000 

naszych spotkań, wierzę że ościenne Gminy również taki  

 

494 

00:42:21.000 --> 00:42:24.800 

apel podejmą i my dzisiaj również taki apel podejmiemy, bo  

 

495 

00:42:24.800 --> 00:42:28.200 

uważam, że kierunek jest potrzebny i dobry, dziękuję.  

 

496 

00:42:28.200 --> 00:42:32.900 

Dziękuję ja tylko może dodam, że to jest generalnie pokłosie  

 

497 

00:42:32.900 --> 00:42:35.600 

tych naszych wcześniejszych spotkań. Nie powinniśmy się  

 

498 

00:42:35.600 --> 00:42:40.000 

godzić, żeby na obszarze gdzie mieszka 50000 mieszkańców był  

 

499 

00:42:40.000 --> 00:42:43.500 

tylko jeden patrol policji wieczorem i to jest taka generalnie  

 

500 

00:42:43.500 --> 00:42:47.800 

idea tego apelu, że powinno być lepiej niż jest.  

 

501 

00:42:47.800 --> 00:42:52.400 

Dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz  

 

502 

00:42:52.400 --> 00:42:55.400 

chce zabrać głos z tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam. Ja tylko  
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503 

00:42:55.400 --> 00:43:01.000 

dopowiem, że kwestie opisane w apelu nie są żadną rewolucją  

 

504 

00:43:01.000 --> 00:43:04.900 

tylko przed wieloma laty to wszystko u nas było. Także my  

 

505 

00:43:04.900 --> 00:43:08.500 

tak naprawdę apelujemy o przywrócenie tego stanu rzeczy jaki  

 

506 

00:43:08.500 --> 00:43:13.300 

był sprzed lat. Dziękuję, zamykam dyskusję, przechodzimy i  

 

507 

00:43:13.300 --> 00:43:16.100 

rozpoczynamy głosowanie, bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie  

 

508 

00:43:16.100 --> 00:43:20.400 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 535.  

 

509 

00:43:20.400 --> 00:43:37.400 

Za 18 Radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

510 

00:43:37.400 --> 00:43:42.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu, druk numer 536 w sprawie  

 

511 

00:43:42.000 --> 00:43:45.200 

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu  

 

512 

00:43:45.200 --> 00:43:49.000 

obywatelskiego Gminy Sulechów na 2023 rok.  

 

513 

00:43:49.000 --> 00:43:51.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos  

 

514 

00:43:51.300 --> 00:43:57.800 

z tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania, zamykam dyskusję  

 

515 

00:43:57.800 --> 00:44:01.200 

i rozpoczynam głosowanie. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie  
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516 

00:44:01.200 --> 00:44:06.600 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 536, budżet obywatelski.  

 

517 

00:44:06.600 --> 00:44:17.000 

Za 18 Radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

518 

00:44:17.000 --> 00:44:21.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu, druk numer 537 o zmianie  

 

519 

00:44:21.700 --> 00:44:25.600 

uchwały Rady Miejskiej w Sulechowie. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan  

 

520 

00:44:25.600 --> 00:44:27.800 

Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę Pan  

 

521 

00:44:27.800 --> 00:44:32.300 

Radny Sebastian Różycki. Poprosiłbym o podłączenie dokumentów  

 

522 

00:44:32.300 --> 00:44:36.800 

pod protokół. Panie Radny te dokumenty są tylko wyżej, jak ma Pan  

 

523 

00:44:36.800 --> 00:44:41.000 

przedstawienie porządku obrad to te wszystkie dokumenty się  

 

524 

00:44:41.000 --> 00:44:43.800 

tam znajdują. Nie jesteśmy w stanie tego tak szybko tutaj  

 

525 

00:44:43.800 --> 00:44:48.500 

przenieść niżej nie. Czyli w pierwszym, w drugim punkcie, przedstawienie  

 

526 

00:44:48.500 --> 00:44:51.100 

porządku obrad, tam są wszystkie dokumenty też kolejne tak.  

 

527 

00:44:51.100 --> 00:44:54.000 

Myślę, że to wystarczy, tak Panie Radny? Wystarczy w  

 

528 

00:44:54.000 --> 00:44:59.100 

tym miejscu. Tak. Dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych  

 

529 
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00:44:59.100 --> 00:45:02.200 

lub Pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie  

 

530 

00:45:02.200 --> 00:45:05.400 

widzę, zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie. Bardzo  

 

531 

00:45:05.400 --> 00:45:08.500 

proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach, druk  

 

532 

00:45:08.500 --> 00:45:22.600 

numer 537. Dziękuję za 18 Radnych stwierdzam, że uchwała została  

 

533 

00:45:22.600 --> 00:45:26.100 

przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu, druk  

 

534 

00:45:26.100 --> 00:45:30.300 

numer 538, o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na  

 

535 

00:45:30.300 --> 00:45:34.300 

2020 rok, czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać  

 

536 

00:45:34.300 --> 00:45:38.900 

głos w tym punkcie? Panie burmistrzu, bardzo proszę. Pan  

 

537 

00:45:38.900 --> 00:45:42.900 

Radny Sebastian Różycki, przepraszam. Dlatego, że w  

 

538 

00:45:42.900 --> 00:45:48.300 

drodze dyskusji, która odbyła się na miejscu, kiedy przewodniczący  

 

539 

00:45:48.300 --> 00:45:54.100 

klubów się spotykali, pojawia się tutaj zadanie dotyczące miejscowości  

 

540 

00:45:54.100 --> 00:46:01.000 

Brody. Zgłaszałem na tym spotkaniu prośbę o to, aby na  

 

541 

00:46:01.000 --> 00:46:05.200 

tym odcinku uwzględnić progi spowalniające. Jest to dość  

 

542 

00:46:05.200 --> 00:46:10.000 
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długi odcinek i skoro na ulicy krańcowej potrafiliśmy zrobić  

 

543 

00:46:10.000 --> 00:46:14.800 

aż 3, to wypadałoby na tym odcinku tej drogi też przynajmniej jeden bądź  

 

544 

00:46:14.800 --> 00:46:18.700 

dwa takie progi spowalniające w mojej ocenie uwzględnić.  

 

545 

00:46:18.700 --> 00:46:23.300 

Dziękuję, dziękuję Panie burmistrzu, odpowiemy bardzo proszę.  

 

546 

00:46:23.300 --> 00:46:29.700 

Najpierw chciałem zapytać czy w ogóle mam dokonać wprowadzenia  

 

547 

00:46:29.700 --> 00:46:32.300 

do tych uchwał, ale myślę. Dlatego chciałem od razu Panie  

 

548 

00:46:32.300 --> 00:46:35.500 

burmistrzu Panu oddać głos. Zakładałem, że być może nie,  

 

549 

00:46:35.500 --> 00:46:37.900 

ponieważ dość długo o tym rozmawialiśmy, wiecie Państwo, między innymi  

 

550 

00:46:37.900 --> 00:46:41.200 

na tym spotkaniu, o którym wspomniał Pan Sebastian. Panie Sebastianie,  

 

551 

00:46:41.200 --> 00:46:45.200 

ponieważ droga jest budowana w technologii drogi z płyt  

 

552 

00:46:45.200 --> 00:46:50.100 

tak i tutaj pewne rozwiązania techniczne nieco kolidują z  

 

553 

00:46:50.100 --> 00:46:55.000 

tym rozwiązaniem, a jak gdyby po konsultacjach na miejscu  

 

554 

00:46:55.000 --> 00:46:58.400 

no uznaliśmy, że nie jest to konieczne, a więc my na  

 

555 

00:46:58.400 --> 00:47:01.000 

tym etapie tego nie proponujemy. Nie uwzględniamy w  
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556 

00:47:01.000 --> 00:47:03.700 

każdym razie Panie Sebastianie w tym wniosku, o którym dzisiaj  

 

557 

00:47:03.700 --> 00:47:09.400 

rozmawiamy, budowy takich spowalniaczy, obawiamy się i  

 

558 

00:47:09.400 --> 00:47:12.300 

to też jest przyczynkiem dlaczego wprowadzamy to jak gdyby rozszerzenie  

 

559 

00:47:12.300 --> 00:47:18.500 

tego zadania, mamy tam ruch kołowy pojazdów leśnych i  

 

560 

00:47:18.500 --> 00:47:22.600 

obawiamy się, że takie rozwiązanie będzie tak naprawdę problematyczne  

 

561 

00:47:22.600 --> 00:47:28.600 

dla samych mieszkańców. Duży, rezonujący skład i załadowany i  

 

562 

00:47:28.600 --> 00:47:32.000 

pusty, on ma różne, że tak powiem wtedy przypadłości, tak.  

 

563 

00:47:32.000 --> 00:47:34.400 

Z jednej strony duża masa jeśli jest pełna, z drugiej strony  

 

564 

00:47:34.400 --> 00:47:40.400 

hałas kiedy te pojazdy poruszają się na pusto, no może  

 

565 

00:47:40.400 --> 00:47:44.700 

być dla mieszkańców raczej czymś negatywnym. Ja to tak  

 

566 

00:47:44.700 --> 00:47:49.100 

oceniam, nie wzbraniam się, słucham tu po prostu tych, którzy  

 

567 

00:47:49.100 --> 00:47:54.500 

się zajmują tym technicznie w wydziale i no nie proponuje takiego  

 

568 

00:47:54.500 --> 00:47:57.100 

rozwiązania. Takie jest moje zdanie na dzisiaj Panie Sebastianie.  
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569 

00:47:57.100 --> 00:48:00.200 

Dziękuję ja myślę, że warto mieszkańców zapytać.  

 

570 

00:48:00.200 --> 00:48:05.100 

Tak patrzę Pani Radna Elżbieta Musiałek czy tam w ogóle  

 

571 

00:48:05.100 --> 00:48:08.700 

jest potrzeba takich? Może być zamknięta dyskusja niepotrzebna,  

 

572 

00:48:08.700 --> 00:48:15.100 

tak? Pani Radna, widzę wniosek formalny Panie Piotrze, ale  

 

573 

00:48:15.100 --> 00:48:18.400 

poczekamy, Pani Radna Elżbieta Musiałek, bardzo proszę.  

 

574 

00:48:18.400 --> 00:48:26.700 

Proszę Państwa, no myślę, że w tej technologii nie można  

 

575 

00:48:26.700 --> 00:48:29.800 

zrobić tam progów zwalniających. Będzie to z niekorzyścią.  

 

576 

00:48:29.800 --> 00:48:35.800 

No to są płyty, na tym trudno jest umocować takie progi.  

 

577 

00:48:35.800 --> 00:48:42.100 

Jest to duży odcinek, długi, także ta droga jest taka przejrzysta  

 

578 

00:48:42.100 --> 00:48:46.900 

i długa. Zobaczymy jak to będzie, na ten moment uważam, że  

 

579 

00:48:46.900 --> 00:48:52.900 

tych progów nie potrzeba, a co do transportu leśnego to  

 

580 

00:48:52.900 --> 00:48:56.400 

się mocno obawiam, żeby nam tej drogi nie zniszczyli, więc  

 

581 

00:48:56.400 --> 00:49:00.700 

musimy też pomyśleć co z tym transportem leśnym zrobić.  

 

582 
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00:49:00.700 --> 00:49:05.400 

Myślę, że drogi leśne są na tyle dobre, żeby ten transport jechał  

 

583 

00:49:05.400 --> 00:49:09.500 

swoimi drogami, ale to może w późniejszym etapie będziemy o  

 

584 

00:49:09.500 --> 00:49:15.700 

tym dyskutować. Na pewno 45 ton przez tą drogę się kula,  

 

585 

00:49:15.700 --> 00:49:20.500 

tak powiem kolokwialnie. No nie jest to fajną rzeczą, dziękuję.  

 

586 

00:49:20.500 --> 00:49:24.700 

Dziękuję, wniosek formalny, Pan Radny Piotr Miszkiewicz, bardzo  

 

587 

00:49:24.700 --> 00:49:29.900 

proszę. Dziękuję Panie Przewodniczący, mój wniosek będzie  

 

588 

00:49:29.900 --> 00:49:33.700 

daleko idący i nie wiem czy nie będzie wymagał przerwy. Na  

 

589 

00:49:33.700 --> 00:49:37.600 

komisji była omawiana kwestia opracowania koncepcji drugiego  

 

590 

00:49:37.600 --> 00:49:41.900 

węzła S3 dla gminy Sulechów i tego obszaru w województwie lubuskim.  

 

591 

00:49:41.900 --> 00:49:47.100 

Mamy stanowisko wspólne z Panem burmistrzem także tutaj  

 

592 

00:49:47.100 --> 00:49:50.500 

się zgadzamy, ale nie uzyskałem odpowiedzi skąd wynika zwłoka,  

 

593 

00:49:50.500 --> 00:49:54.500 

że od stycznia do dziś nie zostało to uwzględnione w  

 

594 

00:49:54.500 --> 00:49:58.300 

WPF oraz w budżecie z racji tego, że i tak będziemy finansować  

 

595 

00:49:58.300 --> 00:50:01.900 
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koncepcję ze środków wolnych, zatem chciałbym taki wniosek  

 

596 

00:50:01.900 --> 00:50:07.800 

do budżetu dzisiaj złożyć, żeby taki zapis do WPF oraz  

 

597 

00:50:07.800 --> 00:50:11.000 

do budżetu został już dziś wpisany.  

 

598 

00:50:11.000 --> 00:50:14.200 

Dziękuję, Panie Burmistrzu?  

 

599 

00:50:14.200 --> 00:50:18.800 

Jak rozumiem Pan Radny pyta o to spotkanie, które miało  

 

600 

00:50:18.800 --> 00:50:22.800 

miejsce w styczniu, czyli o studium techniczno-ekonomiczno-środowiskowe, bo  

 

601 

00:50:22.800 --> 00:50:26.400 

o tym wtedy była mowa i dotyczący. Ja tylko dopowiem, z  

 

602 

00:50:26.400 --> 00:50:30.000 

racji tego ten wniosek jest, jakby moja argumentacja polega  

 

603 

00:50:30.000 --> 00:50:34.000 

na tym, że cały proces opracowania tej koncepcji będzie bardzo  

 

604 

00:50:34.000 --> 00:50:37.100 

długi i nie wiem czy on się zakończy z końcem kadencji, dlatego  

 

605 

00:50:37.100 --> 00:50:41.100 

uważam, że czas jest ważny w tym momencie. Dziękuję, Panie  

 

606 

00:50:41.100 --> 00:50:45.100 

Burmistrzu, bardzo proszę. Ja rozpocznę, a jeśli mogę prosić  

 

607 

00:50:45.100 --> 00:50:49.900 

od razu w moim imieniu też Pan Marcin Fafuła. Pamiętajcie Państwo, bo  

 

608 

00:50:49.900 --> 00:50:52.500 

mówicie, nawiązujecie tylko do tego jednego spotkania. Tych  
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609 

00:50:52.500 --> 00:50:56.400 

spotkań w kontekście węzła S3 północ i budowy zupełnie nowych  

 

610 

00:50:56.400 --> 00:51:00.400 

rozwiązań z kierunku miejscowości Pomorsko no było już  

 

611 

00:51:00.400 --> 00:51:04.300 

kilkanaście, więc rozmawiamy już blisko 2 lata o pewnych rzeczach.  

 

612 

00:51:04.300 --> 00:51:09.400 

Pewnym ważnym elementem, który pozwoli nam spiąć się w  

 

613 

00:51:09.400 --> 00:51:12.900 

całość jest oczywiście to do czego nawiązuje Pan Piotr, czyli  

 

614 

00:51:12.900 --> 00:51:18.600 

wyznaczenie konkretnego punktu S3, do którego będziemy nawiązywać  

 

615 

00:51:18.600 --> 00:51:23.100 

ze strony Pomorska, a z drugiej strony obwodnicy Północnej, o  

 

616 

00:51:23.100 --> 00:51:27.400 

której też właściwie od początku kadencji rozmawiamy w  

 

617 

00:51:27.400 --> 00:51:31.000 

kierunku drogi 32, więc w kierunku Krężoł tak.  

 

618 

00:51:31.000 --> 00:51:36.200 

I tutaj, że tak powiem merytorycznie Panie Piotrze to  

 

619 

00:51:36.200 --> 00:51:41.000 

jest pewnym problemem. Słusznie Pan zauważa, że czas jest  

 

620 

00:51:41.000 --> 00:51:45.600 

ważny, na tym spotkaniu bardzo mocno wybrzmiało jakie czasy  

 

621 

00:51:45.600 --> 00:51:49.000 

są zaplanowane jeśli chodzi o generalną dyrekcję Dróg Krajowych  
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622 

00:51:49.000 --> 00:51:53.500 

i Autostrad, jeśli chodzi o terminy. Ja myślę, że my  

 

623 

00:51:53.500 --> 00:51:56.200 

nie mamy, może inaczej, ja nie mam przynajmniej złudzeń Szanowni  

 

624 

00:51:56.200 --> 00:52:00.800 

Państwo, kiedy zapadały decyzje odnośnie budowy istniejącego węzła i przebiegu  

 

625 

00:52:00.800 --> 00:52:06.400 

S3 i kiedy, o jakim teraz okresie czasowym mówimy, więc ja bym  

 

626 

00:52:06.400 --> 00:52:11.300 

powiedział rzeczywiście, że to nie jest absolutnie możliwe  

 

627 

00:52:11.300 --> 00:52:14.800 

do zrobienia w tej kadencji biorąc pod uwagę to co usłyszeliśmy  

 

628 

00:52:14.800 --> 00:52:18.000 

też wtedy na tym spotkaniu, ale są jeszcze kwestie finansowe,  

 

629 

00:52:18.000 --> 00:52:21.700 

o których na pewno powie wam Pan Marcin oczywiście związane  

 

630 

00:52:21.700 --> 00:52:24.600 

z wolnymi środkami, wprowadzeniem ich do budżetu i tym  

 

631 

00:52:24.600 --> 00:52:27.500 

na co Szanowni Państwo czekamy jeszcze mniej więcej dwa  

 

632 

00:52:27.500 --> 00:52:29.700 

tygodnie powiedzmy sobie musicie dać nam czas czyli na  

 

633 

00:52:29.700 --> 00:52:34.900 

rozstrzygnięcie drogi Krężoły. Naprawdę to jest dla nas  

 

634 

00:52:34.900 --> 00:52:40.100 

w tej chwili rzecz, która w jakimś sensie blokuje podjęcie  

 

635 
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00:52:40.100 --> 00:52:43.900 

ważnych, kosztowych decyzji i tych innych.  

 

636 

00:52:43.900 --> 00:52:47.400 

Natomiast absolutnie nie wycofuje się z tego, uważam że  

 

637 

00:52:47.400 --> 00:52:53.100 

my jako samorząd musimy zrobić wszystko, żeby te między innymi  

 

638 

00:52:53.100 --> 00:52:55.900 

rozwiązania komunikacyjne, te takie duże, tak no bo mówimy  

 

639 

00:52:55.900 --> 00:52:58.500 

też o tym co mamy w tle, czyli między innymi też o porcie  

 

640 

00:52:58.500 --> 00:53:04.100 

w Cigacicach, o rozwiązaniu mniejszym, ale jakże ważnym, mijający  

 

641 

00:53:04.100 --> 00:53:07.300 

miejscowość Kruszynę czyli do drogi kierunek Trzebiechów tak,  

 

642 

00:53:07.300 --> 00:53:11.300 

też drogi wojewódzkiej, to wszystko jak gdyby powiązane w  

 

643 

00:53:11.300 --> 00:53:14.000 

jakimś stopniu jest, nie wiem czy Państwo zwróciliście uwagę  

 

644 

00:53:14.000 --> 00:53:18.400 

zauważyliście, ale też w tej chwili znowu na szczęście powróciły  

 

645 

00:53:18.400 --> 00:53:22.800 

te pomiary natężenia ruchu w naszej okolicy.  

 

646 

00:53:22.800 --> 00:53:27.300 

Znowu jest to liczone. One też ewidentnie pokazują jak  

 

647 

00:53:27.300 --> 00:53:30.200 

przez te kilka lat ten ruch się zmienił no i myślę, że  

 

648 

00:53:30.200 --> 00:53:33.400 
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nikt z nas już dzisiaj nie ma wątpliwości jak się zmieni  

 

649 

00:53:33.400 --> 00:53:38.800 

w momencie, kiedy nasze inwestycje zostaną ukończone, tak.  

 

650 

00:53:38.800 --> 00:53:43.000 

Nasze mam na myśli inwestycje na terenie gminy Sulechów, myślę  

 

651 

00:53:43.000 --> 00:53:45.700 

o tym rozwoju gospodarczym oczywiście, tak, bo bo tak  

 

652 

00:53:45.700 --> 00:53:49.500 

naprawdę one wszystkie będą ciążyć do drogi S3, to tutaj  

 

653 

00:53:49.500 --> 00:53:52.300 

chyba nikt wątpliwości nie ma, bo jest to też koronny argument  

 

654 

00:53:52.300 --> 00:53:55.400 

przy prowadzonych negocjacjach inwestycyjnych, Panie Marcinie  

 

655 

00:53:55.400 --> 00:53:58.400 

bardzo proszę. Bardzo proszę Panie Skarbniku. Dziękuję bardzo,  

 

656 

00:53:58.400 --> 00:54:01.900 

Panie Piotrze ja w piątek odpowiedziałem na to pytanie. Dokumentem,  

 

657 

00:54:01.900 --> 00:54:05.700 

który potwierdza kwotę wolnych środków i możliwość wprowadzenia  

 

658 

00:54:05.700 --> 00:54:10.900 

pełnej kwoty do budżetu jest bilans. Bilans ten na podstawie  

 

659 

00:54:10.900 --> 00:54:14.300 

przepisów covidowych jest wydłużony do końca maja, my go  

 

660 

00:54:14.300 --> 00:54:16.500 

oczywiście postaramy się do końca kwietnia zrobić i  

 

661 

00:54:16.500 --> 00:54:19.000 

wtedy po sprawdzeniu bilansu przez RIO możemy pełną kwotę  
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662 

00:54:19.000 --> 00:54:21.300 

wolnych środków wprowadzić. W tej chwili mamy w budżecie już  

 

663 

00:54:21.300 --> 00:54:25.900 

wprowadzone 6500000 zł, to jest duża kwota nie ukrywam, że  

 

664 

00:54:25.900 --> 00:54:30.200 

uzgodniona z RIO, ale miałbym obawę czy wprowadzanie dodatkowej  

 

665 

00:54:30.200 --> 00:54:34.100 

dużej kwoty na ten węzeł, a mówimy o kwocie tego co wcześniej  

 

666 

00:54:34.100 --> 00:54:37.400 

mówiliśmy, nawet 2000000 zł, nawet może więcej złotych, byłoby  

 

667 

00:54:37.400 --> 00:54:41.900 

ryzykowane, tak, groziłoby nam to istotnym naruszeniem prawa,  

 

668 

00:54:41.900 --> 00:54:45.500 

całej uchwały, że RIO po prostu mówiąc brzydko uwali całą  

 

669 

00:54:45.500 --> 00:54:49.100 

uchwałę, tak. Także tu też jest prośba do Państwa, poczekać  

 

670 

00:54:49.100 --> 00:54:52.300 

jeszcze ten miesiąc, góra dwa, kiedy my zrobimy bilans i  

 

671 

00:54:52.300 --> 00:54:56.100 

RIO go zweryfikuję tak, dziękuję bardzo. Ja tylko powiem  

 

672 

00:54:56.100 --> 00:54:59.000 

Szanowni Państwo, pamiętajcie że mówimy, raz jeszcze to  

 

673 

00:54:59.000 --> 00:55:02.200 

powiem o tym kompleksowym rozwiązaniu, czyli też węźle jak  

 

674 

00:55:02.200 --> 00:55:05.800 

gdyby północnym naszym miejskim i one muszą się spiąć do  
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675 

00:55:05.800 --> 00:55:08.100 

jednego punktu, czyli tak na dobrą sprawę te prace projektowe  

 

676 

00:55:08.100 --> 00:55:12.700 

związane z drogą wojewódzką w kierunku miejscowości Pomorsko, one  

 

677 

00:55:12.700 --> 00:55:16.200 

muszą w pewnym miejscu się się zejść tak, więc i tak na  

 

678 

00:55:16.200 --> 00:55:20.200 

tym etapie w cudzysłowie końcowym, ta dokumentacja powinna  

 

679 

00:55:20.200 --> 00:55:23.400 

połączyć te rozwiązania, właściwie 3 rozwiązania w 1.  

 

680 

00:55:23.400 --> 00:55:28.900 

Dziękuję, ja może tylko dodam, na pewno w tym roku tej  

 

681 

00:55:28.900 --> 00:55:31.900 

płatności by nie było, czyli tak naprawdę w budżecie to  

 

682 

00:55:31.900 --> 00:55:35.300 

i tak nie znajdzie miejsca czy to zrobimy za miesiąc czy  

 

683 

00:55:35.300 --> 00:55:38.600 

teraz tak, to będą w budżecie płatności.  

 

684 

00:55:38.600 --> 00:55:41.900 

Z tego tytułu jeżeli chodzi o opracowanie takiej koncepcji, dokumentacji,  

 

685 

00:55:41.900 --> 00:55:44.900 

to ja nie wiem czy za rok będziemy, czy za nawet 2 lata,  

 

686 

00:55:44.900 --> 00:55:47.600 

bo to zależy w jakim kierunku to pójdziemy. Jeżeli to miałoby  

 

687 

00:55:47.600 --> 00:55:50.900 

naprawdę być to studium techniczno-ekonomiczno-środowiskowe, czyli  

 

688 
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00:55:50.900 --> 00:55:53.600 

coś czego nigdy nie robiliśmy, tego się nie robi na takim  

 

689 

00:55:53.600 --> 00:55:56.400 

poziomie jak jesteśmy w gminie na przykład tak. To tutaj  

 

690 

00:55:56.400 --> 00:56:00.500 

płatność z tego tytułu będzie na pewno późno, więc budżet  

 

691 

00:56:00.500 --> 00:56:04.400 

tutaj myślę, że nie ma nic do gadania, ewentualnie Panie  

 

692 

00:56:04.400 --> 00:56:07.200 

Radny, jeżeli chcemy takie zmiany wprowadzać to wieloletnia prognoza  

 

693 

00:56:07.200 --> 00:56:12.300 

finansowa byłaby tutaj istotna z punktu widzenia podjęcia decyzji, że chcemy  

 

694 

00:56:12.300 --> 00:56:15.800 

iść w tym kierunku, ale to, bo budżet to co, wpiszemy 100  

 

695 

00:56:15.800 --> 00:56:20.900 

zł? No bo to tak będzie wyglądać. Dziękuję bardzo, proszę  

 

696 

00:56:20.900 --> 00:56:26.200 

Pan burmistrz Wojciech Sołtys ad vocem. Bo nie nie jestem  

 

697 

00:56:26.200 --> 00:56:29.600 

pewny czy to wybrzmiało, mówimy o przejęciu nie swojego zadania.  

 

698 

00:56:29.600 --> 00:56:34.000 

To też musi wybrzmieć tak, uważam że musimy być wszyscy co  

 

699 

00:56:34.000 --> 00:56:37.400 

do tego zgodni. Przejmujemy zadanie, tak na dobrą sprawę  

 

700 

00:56:37.400 --> 00:56:42.000 

dwóch poziomów, czy trzech poziomów nawet wyżej od nas  

 

701 

00:56:42.000 --> 00:56:45.200 
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tak, bo mówimy o rozwiązaniu na poziomie krajowym, nie  

 

702 

00:56:45.200 --> 00:56:49.400 

wojewódzkim, nie powiatowym tylko krajowym, więc to jest  

 

703 

00:56:49.400 --> 00:56:52.100 

też dość istotne tak, a że oprócz tego jeśli mamy to  

 

704 

00:56:52.100 --> 00:56:55.600 

robić musimy połączyć te 3 wątki, no to chyba się wszyscy  

 

705 

00:56:55.600 --> 00:56:59.400 

zgadzamy tak. Myślę, że tutaj Rada generalnie w całości się  

 

706 

00:56:59.400 --> 00:57:01.800 

zgadza, przynajmniej tak to wybrzmiało przy okazji tych  

 

707 

00:57:01.800 --> 00:57:04.300 

naszych konsultacji i rozmów, że Państwo nie macie wątpliwości,  

 

708 

00:57:04.300 --> 00:57:08.100 

że w dłuższej perspektywie jest to jeden z najważniejszych elementów,  

 

709 

00:57:08.100 --> 00:57:13.300 

który może w przyszłości pozwolić na dalszy rozwój Sulechowskiego  

 

710 

00:57:13.300 --> 00:57:16.900 

samorządu. Dziękuję bardzo, proszę Pan Radny Sebastian Różycki.  

 

711 

00:57:16.900 --> 00:57:23.500 

Pytanie do burmistrza i zarazem Pana Skarbnika, czy przygotowanie  

 

712 

00:57:23.500 --> 00:57:29.700 

bilansu, o którym tutaj Skarbnik wspomina spowoduje, że  

 

713 

00:57:29.700 --> 00:57:32.200 

zadanie się nie pojawi? To jest pierwsze pytanie. Druga  

 

714 

00:57:32.200 --> 00:57:39.000 

rzecz dotyczy realizacji inwestycji w lat 2030- 2040, nie  
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715 

00:57:39.000 --> 00:57:44.900 

rozmawiamy o roku 2022, 2023 czy 2024, tylko o latach 2031,  

 

716 

00:57:44.900 --> 00:57:48.800 

konkretnie 2040. Dlatego, że generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  

 

717 

00:57:48.800 --> 00:57:53.500 

i Autostrad na spotkaniu, którym byliśmy i Pan Burmistrz i  

 

718 

00:57:53.500 --> 00:57:56.300 

Przewodniczący, jeszcze kilku Radnych, było powiedziane wprost,  

 

719 

00:57:56.300 --> 00:58:01.100 

że w tych latach to zadanie się nie pojawi w realizacji jeśli  

 

720 

00:58:01.100 --> 00:58:05.100 

chodzi o generalną dyrekcję, natomiast podtrzymuje tutaj  

 

721 

00:58:05.100 --> 00:58:09.600 

jakby stanowisko Pana Piotra i też Pana Przewodniczącego, że  

 

722 

00:58:09.600 --> 00:58:13.600 

wprowadzenie zadania do budżetu, nie wiemy w jakim terminie  

 

723 

00:58:13.600 --> 00:58:18.300 

rozstrzygnął by się przetarg. Dla przykładu mamy przetarg na  

 

724 

00:58:18.300 --> 00:58:22.000 

rewitalizację, z którym już tak od dłuższego czasu mamy  

 

725 

00:58:22.000 --> 00:58:25.200 

problem, a mówimy o pieniądzach dużo mniejszych, to że  

 

726 

00:58:25.200 --> 00:58:28.600 

pieniądze nie dotyczą zadania realizowanego przez gminę,  

 

727 

00:58:28.600 --> 00:58:32.500 

to też wszyscy mają świadomość, natomiast wydaje mi się,  
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728 

00:58:32.500 --> 00:58:37.400 

że jeżeli to opracowanie miałoby dojść do przetargu to  

 

729 

00:58:37.400 --> 00:58:40.600 

podejrzewam, że końcówka roku byłaby dopiero pewnie rozstrzygnięciem,  

 

730 

00:58:40.600 --> 00:58:46.200 

natomiast musimy też dać czas na to, abyśmy inne koncepcje, o  

 

731 

00:58:46.200 --> 00:58:50.100 

których Pan Burmistrz wspomina, wspólnie nawiązywały do  

 

732 

00:58:50.100 --> 00:58:53.700 

tego węzła. Dlatego po jednej części nie rozumiem dlaczego  

 

733 

00:58:53.700 --> 00:58:57.200 

odwlekamy ten zapis.  

 

734 

00:58:57.200 --> 00:59:02.300 

Dlatego poprosiłbym odpowiedzieć na pytanie czy jeżeli okaże  

 

735 

00:59:02.300 --> 00:59:08.300 

się, że budżet, który Pan Skarbnik przygotuje, może spowodować,  

 

736 

00:59:08.300 --> 00:59:13.900 

że to zadanie się nigdy nie pojawi, dziękuję. Dziękuję, ja  

 

737 

00:59:13.900 --> 00:59:18.000 

tylko może uzupełniając wypowiedź Pana Sebastiana. Na  

 

738 

00:59:18.000 --> 00:59:20.400 

tym spotkaniu było powiedziane, że jeżeli by miała to  

 

739 

00:59:20.400 --> 00:59:22.900 

robić Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad to w  

 

740 

00:59:22.900 --> 00:59:26.900 

planach powyżej 2030 może sobie to zaplanować. No wszyscy  

 

741 
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00:59:26.900 --> 00:59:30.000 

byliśmy zgodni, że to jest tak odległy termin, jest dla  

 

742 

00:59:30.000 --> 00:59:33.400 

nas niekorzystny, dlatego padł pomysł no to zróbcie sami  

 

743 

00:59:33.400 --> 00:59:38.200 

dokumentację, koncepcję, studium jak nazywał to już nieważne  

 

744 

00:59:38.200 --> 00:59:44.400 

i znajdziecie pieniądze poza generalną dyrekcją Dróg Krajowych  

 

745 

00:59:44.400 --> 00:59:47.700 

i Autostrad, czytaj, składając wniosek o dofinansowanie w  

 

746 

00:59:47.700 --> 00:59:50.700 

ramach różnych inwestycji, tak to wybrzmiało jeżeli chodzi  

 

747 

00:59:50.700 --> 00:59:54.600 

o, czyli nie chodzi o to, żebyśmy robili to po 2030 roku,  

 

748 

00:59:54.600 --> 00:59:58.100 

tylko żeby spróbować ewentualnie zastanowić się czy w  

 

749 

00:59:58.100 --> 01:00:00.400 

ogóle możemy takie coś zrobić, bo to według mnie to nie  

 

750 

01:00:00.400 --> 01:00:04.200 

jest takie proste, to jest na tyle skomplikowana rzecz, że  

 

751 

01:00:04.200 --> 01:00:06.700 

ja nie wiem czy będziemy w stanie ją przeprowadzić tutaj  

 

752 

01:00:06.700 --> 01:00:10.500 

w ramach naszych zamówień. Natomiast jeżeli chodzi o wprowadzanie  

 

753 

01:00:10.500 --> 01:00:14.300 

tego do budżetu to mówię, budżet myślę, że nie, to raczej  

 

754 

01:00:14.300 --> 01:00:17.300 
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wieloletnia prognoza finansowa powinna to zawierać, a  

 

755 

01:00:17.300 --> 01:00:21.000 

tu i tak lat myślę, że wszyscy są z nas Radni zgodni, chcemy  

 

756 

01:00:21.000 --> 01:00:25.000 

to realizować, natomiast no mówię, to budżecie tutaj nie  

 

757 

01:00:25.000 --> 01:00:27.800 

powinniśmy tego wpisywać, albo ewentualnie 100 zł Panie  

 

758 

01:00:27.800 --> 01:00:32.600 

Radny, nie więcej tak. Pan Radny Sebastian Różycki jeszcze  

 

759 

01:00:32.600 --> 01:00:35.500 

ad vocem. Tak, ad vocem jeszcze do słów, które Pan Przewodniczący  

 

760 

01:00:35.500 --> 01:00:38.600 

powiedział, zdajemy sobie sprawę, że gdyby zadanie miało  

 

761 

01:00:38.600 --> 01:00:41.500 

być realizowane od samego początku przez generalną dyrekcję  

 

762 

01:00:41.500 --> 01:00:44.200 

Dróg Krajowych i Autostrad, to ten węzeł powstanie po  

 

763 

01:00:44.200 --> 01:00:49.400 

roku 2040, dlatego, że my musi jako gmina i na tym spotkaniu  

 

764 

01:00:49.400 --> 01:00:54.800 

to po prostu jawnie padło, że my musimy dać narzędzie dla  

 

765 

01:00:54.800 --> 01:00:57.900 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad po to,  

 

766 

01:00:57.900 --> 01:01:01.800 

żeby to zadanie mogło się pojawić ewentualnie w realizacji w  

 

767 

01:01:01.800 --> 01:01:06.300 

latach 2031-2040. Jeżeli tego nie zrobimy, no to odwlekamy tą  
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768 

01:01:06.300 --> 01:01:10.300 

decyzję o kolejnych ileś tam lat. Tak naprawdę o 10 lat,  

 

769 

01:01:10.300 --> 01:01:15.300 

tylko dlatego zabiegamy o to, aby przygotować to studium, jeżeli  

 

770 

01:01:15.300 --> 01:01:19.600 

ono ukończone będzie, załóżmy w 2025, to Generalna Dyrekcja  

 

771 

01:01:19.600 --> 01:01:23.400 

Dróg Krajowych i Autostrad mając takie opracowanie może przystąpić  

 

772 

01:01:23.400 --> 01:01:27.400 

do wpisywania tego do planów inwestycyjnych na lata 2031-  

 

773 

01:01:27.400 --> 01:01:31.800 

2040, ale może to będzie i później, tylko temu to służy  

 

774 

01:01:31.800 --> 01:01:35.200 

Panie Przewodniczący, dziękuję. Dziękuję Pan Radny Piotr Miszkiewicz.  

 

775 

01:01:35.200 --> 01:01:40.500 

Dziękuję, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

 

776 

01:01:40.500 --> 01:01:45.300 

Wniosek pojawił się dlatego, że ta inwestycja budowy czy  

 

777 

01:01:45.300 --> 01:01:48.700 

w ogóle przygotowania koncepcji drugiego węzła S3 jest  

 

778 

01:01:48.700 --> 01:01:52.000 

równie ważna albo nawet i ważniejsza niż nasza droga w  

 

779 

01:01:52.000 --> 01:01:55.600 

Krężołach na strefie, która przyświecała w ogóle dla tej  

 

780 

01:01:55.600 --> 01:01:59.900 

kadencji, że taki był nasz jako Rady i Pana Burmistrza taki  
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781 

01:01:59.900 --> 01:02:05.400 

był cel tej kadencji. Uważam, że w trakcie trwania tej  

 

782 

01:02:05.400 --> 01:02:11.100 

kadencji, patrząc na to jak się rozwija nasza Gmina, już  

 

783 

01:02:11.100 --> 01:02:15.000 

dziś możemy stwierdzić. Że transport poniekąd rozjedzie mówiąc  

 

784 

01:02:15.000 --> 01:02:18.600 

kolokwialnie naszą gminę. Już dzisiaj węzeł S3, który jest  

 

785 

01:02:18.600 --> 01:02:24.000 

jedynym węzłem wjazdowym do naszej miejscowości, w godzinach popołudniowych  

 

786 

01:02:24.000 --> 01:02:29.900 

jest zakorkowany. Dysponując wolnymi środkami, które poniekąd  

 

787 

01:02:29.900 --> 01:02:36.100 

zrodziły się w czasie pandemii ze środków rządowych, widzimy  

 

788 

01:02:36.100 --> 01:02:41.100 

co się dzieje również z inflacją, jakie są kwoty przetargów, no  

 

789 

01:02:41.100 --> 01:02:44.100 

ja po prostu się obawiam, że tych wolnych środków, te  

 

790 

01:02:44.100 --> 01:02:51.300 

wolne środki nam stopnieją i odwlekając w czasie zapisane kwestie  

 

791 

01:02:51.300 --> 01:02:56.100 

przygotowania tak szerokiej koncepcji do WPF-u, będziemy musieli  

 

792 

01:02:56.100 --> 01:03:01.200 

zaciągać zaraz kredyt i nie pokryjemy ze środków wolnych, zatem  

 

793 

01:03:01.200 --> 01:03:06.700 

uważam, że idea, która przyświeca nam wszystkim jest zasadna,  

 

794 
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01:03:06.700 --> 01:03:12.400 

ale na pewno trzeba przyśpieszyć zapisy oraz prace w  

 

795 

01:03:12.400 --> 01:03:17.500 

tym kierunku, bo nie możemy czekać, nie możemy też obracać  

 

796 

01:03:17.500 --> 01:03:20.300 

co zrobi Generalna Dyrekcja, zgadzam się Panie Burmistrzu, że  

 

797 

01:03:20.300 --> 01:03:24.200 

to nie jest nasze zadanie, ale jeśli zostało wyartykułowane, że  

 

798 

01:03:24.200 --> 01:03:28.100 

jeśli wy zrobicie część nie swojego zadania, a my przyspieszymy  

 

799 

01:03:28.100 --> 01:03:32.800 

tempo to i tak uważam, że warto przyspieszyć zapisy do  

 

800 

01:03:32.800 --> 01:03:36.300 

WPF-u, bowiem ten węzeł jest dla nas, nie dla Generalnej Dyrekcji,  

 

801 

01:03:36.300 --> 01:03:40.600 

to po nas gdzieś tam do końca życia ten drugi węzeł będzie  

 

802 

01:03:40.600 --> 01:03:44.400 

służył. Także mimo, że to nie jest nasze zadanie uważam, że  

 

803 

01:03:44.400 --> 01:03:49.100 

powinniśmy je niezwłocznie zapisać do WPF-u, a Panie Przewodniczący  

 

804 

01:03:49.100 --> 01:03:51.700 

zgadzam się, nawet jeśli to miała by być symboliczna kwota  

 

805 

01:03:51.700 --> 01:03:58.200 

100 zł, to warto ją zapisać. Dziękuję, ja tylko tak zwrócę  

 

806 

01:03:58.200 --> 01:04:03.100 

uwagę, że ostatni statut, który żeśmy przyjęli, to jest  

 

807 

01:04:03.100 --> 01:04:06.800 
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tak, że mamy mówić 8 minut, a potem 30 sekund jeżeli jeszcze raz  

 

808 

01:04:06.800 --> 01:04:10.500 

do tego tematu się odwołujemy. Ja nie jestem zwolennikiem tego  

 

809 

01:04:10.500 --> 01:04:13.900 

rozwiązania, ale już słyszę Radnych, ja już słyszę tutaj  

 

810 

01:04:13.900 --> 01:04:17.700 

głosy Radnych, że zaraz będą kazać mi to egzekwować. Tak  

 

811 

01:04:17.700 --> 01:04:21.300 

to Państwo Radni uchwaliliście i trzeba o tym pamiętać.  

 

812 

01:04:21.300 --> 01:04:24.800 

8 minut, a potem 30 sekund.  

 

813 

01:04:24.800 --> 01:04:29.400 

Nie jest to rozsądne, ale tak to przyjęto i tak to wyszło  

 

814 

01:04:29.400 --> 01:04:33.800 

z komisji statutowej. Bardzo proszę Panie Skarbniku.  

 

815 

01:04:33.800 --> 01:04:39.000 

Panie Sebastianie, odpowiadając na pytanie Pana Sebastiana, to  

 

816 

01:04:39.000 --> 01:04:41.000 

jestem dla nas priorytetowe zadanie, tutaj nie ma żadnego  

 

817 

01:04:41.000 --> 01:04:43.600 

zagrożenia, że na sesji majowej lub najpóźniej czerwcowej tego  

 

818 

01:04:43.600 --> 01:04:46.500 

zadania nie zaproponujemy tak. Także tutaj zagrożenia żadnego  

 

819 

01:04:46.500 --> 01:04:49.000 

nie ma z naszej strony. Także tak jak dla Państwa jest  

 

820 

01:04:49.000 --> 01:04:53.500 

to priorytet tak samo dla nas, dziękuję bardzo. Czyli na  
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821 

01:04:53.500 --> 01:04:56.500 

sesji, jeszcze raz majowej. Panie Przewodniczący, no  

 

822 

01:04:56.500 --> 01:04:59.500 

nie mogę obiecać kiedy zrobimy bilans. No to nie jest takie  

 

823 

01:04:59.500 --> 01:05:02.300 

hop siup zrobić i też RIO musi to zweryfikować tak, kiedy  

 

824 

01:05:02.300 --> 01:05:04.800 

RIO powie, że jest sprawdzone, jest okej, mogę podawać pełną  

 

825 

01:05:04.800 --> 01:05:07.000 

kwotę. No jeżeli my zrobimy do końca kwietnia i RIO w  

 

826 

01:05:07.000 --> 01:05:10.500 

ciągu dwóch tygodni sprawdzi to być może na sesji majowej  

 

827 

01:05:10.500 --> 01:05:13.400 

się to uda, jeżeli nie to najpóźniej w czerwcu, ale my  

 

828 

01:05:13.400 --> 01:05:15.700 

będziemy gotowi tak, żeby to zaproponować Państwu na  

 

829 

01:05:15.700 --> 01:05:22.000 

sesję majową. Ja myślę, że wymaga to jeszcze jakiegoś spotkania,  

 

830 

01:05:22.000 --> 01:05:25.500 

generalnie przedyskutowania z Radnymi jak to dokładnie, konkretnie  

 

831 

01:05:25.500 --> 01:05:28.500 

miałby wyglądać i co to za zadanie miało by być przez nas  

 

832 

01:05:28.500 --> 01:05:31.600 

realizowane. Bo jak słyszę studium techniczno-ekonomiczno- środowiskowe  

 

833 

01:05:31.600 --> 01:05:35.300 

to ja wiem co to jest tak, a może ma być koncepcja jakaś  
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834 

01:05:35.300 --> 01:05:38.200 

inna, może być dokumentacja projektowa i to trzeba byłoby  

 

835 

01:05:38.200 --> 01:05:42.000 

w wyniku tej dyskusji, myślę, że to jest która teraz ma  

 

836 

01:05:42.000 --> 01:05:44.900 

miejsce, tak, ważne spotkanie, żebyśmy ustalili co tak  

 

837 

01:05:44.900 --> 01:05:49.200 

naprawdę chcemy robić, bo ja nie jestem do końca pewny, bardzo  

 

838 

01:05:49.200 --> 01:05:52.800 

proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. Panie Przewodniczący, Wysoka  

 

839 

01:05:52.800 --> 01:05:58.000 

Rado, Panie Burmistrzu. Ja tutaj oczywiście popieram kolegów  

 

840 

01:05:58.000 --> 01:06:05.500 

Piotra i Sebastiana, ale też wiem i nie chciałbym przypominać  

 

841 

01:06:05.500 --> 01:06:11.000 

zresztą, bo Pan Burmistrz dał słowo pewne i myślę, że  

 

842 

01:06:11.000 --> 01:06:15.800 

dotrzyma właśnie na sesji majowej i czerwcowej, ale też  

 

843 

01:06:15.800 --> 01:06:20.200 

tu chodzi o następną inwestycję kluczową dla Sulechowa, droga  

 

844 

01:06:20.200 --> 01:06:23.900 

do portu, gdzie [...]  

 

845 

01:06:23.900 --> 01:06:29.200 

też jakby w rozmowach z Panem Burmistrzem i też z naszymi  

 

846 

01:06:29.200 --> 01:06:35.300 

Radnymi potwierdzał, że jest gotów zainwestować w tą  

 

847 
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01:06:35.300 --> 01:06:41.700 

drogę swoje własne pieniądze i dlatego ja tutaj popieram kolegów  

 

848 

01:06:41.700 --> 01:06:49.500 

z PISu, ale też wiem, że Pan Burmistrz dał słowo i na pewno  

 

849 

01:06:49.500 --> 01:06:53.000 

dotrzyma na majowej, czerwcowej sesji, dziękuję bardzo.  

 

850 

01:06:53.000 --> 01:06:57.500 

Dziękuję bardzo, proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicza ad vocem.  

 

851 

01:06:57.500 --> 01:07:03.500 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie Stanisławie, no  

 

852 

01:07:03.500 --> 01:07:08.000 

dla nas sport jest równie ważny w nadchodzących latach, ale  

 

853 

01:07:08.000 --> 01:07:13.400 

z całym szacunkiem, dla mnie chociażby jako policjanta drugi węzeł S3 jest  

 

854 

01:07:13.400 --> 01:07:16.700 

ważniejszy niż droga do portu naprawdę. Ja chciałbym port  

 

855 

01:07:16.700 --> 01:07:21.900 

widzieć, dojazd do portu, infrastrukturę kolejową, drogową,  

 

856 

01:07:21.900 --> 01:07:25.000 

piękny port, ale są rzeczy uważam ważne i ważniejsze dla  

 

857 

01:07:25.000 --> 01:07:30.000 

gminy, także budując drugą strefę my musimy być drożni, a  

 

858 

01:07:30.000 --> 01:07:35.000 

mając jeden węzeł gwarantuję, że centrum miasta będzie stało,  

 

859 

01:07:35.000 --> 01:07:39.200 

bo jeden węzeł nie będzie w stanie przyjąć takiej ilości  

 

860 

01:07:39.200 --> 01:07:43.300 
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transportu, która się pojawi przy chociażby otwarciu jednej  

 

861 

01:07:43.300 --> 01:07:50.800 

inwestycji TK MAX na Nowym Świecie. Dziękuję i teraz pytanie,  

 

862 

01:07:50.800 --> 01:07:53.700 

czy padł jakiś wniosek konkretny czy nie? Panie Radny Piotr  

 

863 

01:07:53.700 --> 01:07:59.100 

Miszkiewicz, czy w budżecie, czy w WPF? Może być do WPF, także ja  

 

864 

01:07:59.100 --> 01:08:01.900 

uważam, że po prostu on jest połączony. Może weźmiemy przerwę  

 

865 

01:08:01.900 --> 01:08:16.100 

też i przedyskutujemy sobie na spokojnie parę minut, co? Panie Przewodniczący,  

 

866 

01:08:16.100 --> 01:08:27.800 

ale po co? Dawno nie było tak tradycyjnie, także może sobie  

 

867 

01:08:27.800 --> 01:08:33.100 

pogadamy w kuluarach. Szanowni Państwo, ogłaszam, jest  

 

868 

01:08:33.100 --> 01:08:36.500 

11:06 do 11:20.  

 

869 

01:08:36.500 --> 01:08:42.800 

Nie, do 11:20, tak przerwa do godziny 11:20.  

 

870 

01:08:42.800 --> 01:08:46.100 

Słuchajcie ale co to da?.  

 

871 

01:08:46.100 --> 01:24:16.500 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już żebyście zajęli swoje  

 

872 

01:24:16.500 --> 01:24:21.200 

miejsca. Państwo Radni, bardzo proszę, Panie Stanisławie.  

 

873 

01:24:21.200 --> 01:24:27.400 

Ja wiem, że fizycznie to nie widzieliście się może niektórzy  
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874 

01:24:27.400 --> 01:24:32.400 

dawno, nie i teraz jest, ale jednak mamy jakiś harmonogram.  

 

875 

01:24:32.400 --> 01:24:36.900 

Szanowni Państwo, wznawiam 53 zwyczajną sesja Rady Miejskiej  

 

876 

01:24:36.900 --> 01:24:42.200 

w Sulechowie 8 kadencji. Jesteśmy w punkcie druk numer 538,  

 

877 

01:24:42.200 --> 01:24:46.800 

dyskusja dotyczyła zmiany uchwały budżetowej Gminy Sulechów  

 

878 

01:24:46.800 --> 01:24:51.600 

2022 rok i tu mam zgłoszenia, Pan Burmistrz, tak, a wniosek  

 

879 

01:24:51.600 --> 01:24:56.300 

formalny to jest Pani Krysiu wcześniejsze czy? Wcześniejsze, tak  

 

880 

01:24:56.300 --> 01:24:58.800 

dobrze, Pan Burmistrz, bardzo proszę Panie Burmistrzu. Panie  

 

881 

01:24:58.800 --> 01:25:01.900 

Przewodniczący, Szanowni Państwo, w kontekście przeprowadzonych rozmów  

 

882 

01:25:01.900 --> 01:25:04.500 

no tutaj z Panem Marcinem uznajemy, że w miesiącu maju  

 

883 

01:25:04.500 --> 01:25:08.400 

postaramy się taki wniosek do budżetu tak skonstruować, żeby  

 

884 

01:25:08.400 --> 01:25:13.300 

kwota już była zagwarantowana w naszym budżecie. Natomiast chciałbym,  

 

885 

01:25:13.300 --> 01:25:16.700 

żebyście Państwo mieli dla nas pewną tolerancję tak. W  

 

886 

01:25:16.700 --> 01:25:20.500 

czerwcu najpóźniej, wszystko naprawdę zależy od tego jak  

 



Strona 68 z 113 

 

887 

01:25:20.500 --> 01:25:23.800 

uda nam się budżet, że tak powiem rozliczyć.  

 

888 

01:25:23.800 --> 01:25:27.100 

Czyli uzyskać tak naprawdę opinie regionalnej izby, to  

 

889 

01:25:27.100 --> 01:25:29.500 

taka rzecz pośrednio od nas niezależna, natomiast my  

 

890 

01:25:29.500 --> 01:25:32.700 

robimy wszystko, żeby na koniec kwietnia dokumenty złożyć,  

 

891 

01:25:32.700 --> 01:25:36.200 

więc jest wtedy szansa, że na sesji majowej tak rzeczywiście będzie.  

 

892 

01:25:36.200 --> 01:25:41.200 

Dziękuję, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Trzymając Pana Burmistrza  

 

893 

01:25:41.200 --> 01:25:43.900 

za słowo, że w maju to zostanie wprowadzone to jestem w  

 

894 

01:25:43.900 --> 01:25:48.500 

stanie ten wniosek formalny wycofać. Dziękuję, nie widzę  

 

895 

01:25:48.500 --> 01:25:54.400 

więcej głosów w tym punkcie. Zatem zamykam dyskusję i  

 

896 

01:25:54.400 --> 01:25:59.100 

rozpoczynam głosowanie, druk numer 538 o zmianie uchwały budżetowej  

 

897 

01:25:59.100 --> 01:26:03.700 

Gminy Sulechów na 2022 rok, bardzo proszę Państwa Radnych  

 

898 

01:26:03.700 --> 01:26:13.700 

o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Bardzo proszę Pan  

 

899 

01:26:13.700 --> 01:26:16.300 

Radny Piotr Miszkiewicz o oddanie głosu. Dobrze dziękuję, za  

 

900 
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01:26:16.300 --> 01:26:19.600 

18 radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie,  

 

901 

01:26:19.600 --> 01:26:24.000 

przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 539 o zmianie uchwały w  

 

902 

01:26:24.000 --> 01:26:26.200 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy  

 

903 

01:26:26.200 --> 01:26:29.300 

Sulechów na lata 2022- 2032.  

 

904 

01:26:29.300 --> 01:26:31.700 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan burmistrza chce zabrać  

 

905 

01:26:31.700 --> 01:26:36.700 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam  

 

906 

01:26:36.700 --> 01:26:39.000 

głosowanie, bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu  

 

907 

01:26:39.000 --> 01:26:42.300 

na swoich urządzeniach, druk numer 539.  

 

908 

01:26:42.300 --> 01:26:51.900 

Pan Radny, o dziękuję.  

 

909 

01:26:51.900 --> 01:26:57.600 

Za 18 radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie,  

 

910 

01:26:57.600 --> 01:27:00.500 

tak jak wszystkie dzisiaj pomimo tej dyskusji, która przed  

 

911 

01:27:00.500 --> 01:27:03.000 

chwilą miała miejsce, przechodzimy do kolejnego punktu, punkt  

 

912 

01:27:03.000 --> 01:27:06.400 

9 przerwa. Pytanie do Państwa Radnych, przerwa w sumie była  

 

913 

01:27:06.400 --> 01:27:13.800 
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przed chwilą, czyli co minutkę, żebyśmy sobie kawę zrobili  

 

914 

01:27:13.800 --> 01:27:19.400 

czy nie? Ogłaszam przerwę, minuta.  

 

915 

01:27:19.400 --> 01:28:21.000 

Szanowni Państwo wydaje mi się, że mniej więcej minuta minęła,  

 

916 

01:28:21.000 --> 01:28:25.700 

mogę się mylić o plus minus 10 sekund. Zatem wznawiam 53  

 

917 

01:28:25.700 --> 01:28:30.500 

zwyczajną sesje Rady Miejskiej w Sulechowie 8 kadencji, przechodzimy  

 

918 

01:28:30.500 --> 01:28:33.200 

do kolejnego punktu, punkt 10, zapytania sołtysów i  

 

919 

01:28:33.200 --> 01:28:36.800 

mieszkańców oraz udzielenie odpowiedzi. I tak patrzę, czy  

 

920 

01:28:36.800 --> 01:28:42.100 

sołtysi po takim okresie chcą zabrać głos fizycznie?  

 

921 

01:28:42.100 --> 01:28:47.300 

Nie widzę więcej sołtysów, a mieszkańcy, czy mamy tutaj  

 

922 

01:28:47.300 --> 01:28:51.400 

kogoś zainteresowanego? Nie widzę, zatem w tym punkcie nie  

 

923 

01:28:51.400 --> 01:28:53.900 

będzie Panie Burmistrzu żadnych zapytań, przechodzimy do  

 

924 

01:28:53.900 --> 01:28:59.700 

punktu 11, wolne wnioski i informacje oraz dyskusja. Punkt  

 

925 

01:28:59.700 --> 01:29:05.600 

11, nie mamy zapytań, interpelacji i tak dalej, ale mamy  

 

926 

01:29:05.600 --> 01:29:09.200 

wolne wnioski i informacje oraz dyskusja, bardzo proszę Pan  
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927 

01:29:09.200 --> 01:29:13.600 

Radny Sebastian Różycki. Jako Przewodniczący z jednej strony  

 

928 

01:29:13.600 --> 01:29:19.300 

komisji rewizyjnej, jako mieszkaniec też no i popierający pracę  

 

929 

01:29:19.300 --> 01:29:23.400 

komisji związanej z odpadami i gospodarką śmieciową, mam  

 

930 

01:29:23.400 --> 01:29:29.800 

taki wolny wniosek dla urzędu, aby przygotować tablice informacyjne,  

 

931 

01:29:29.800 --> 01:29:34.300 

niewielkie, formatu na przykład A4 i w drodze porozumienia ze  

 

932 

01:29:34.300 --> 01:29:39.400 

spółdzielnią mieszkaniową z zarządcami wspólnot, wywiesić informację  

 

933 

01:29:39.400 --> 01:29:43.600 

o pszoku. Te informacje, które widnieją na niektórych zasiekach  

 

934 

01:29:43.600 --> 01:29:47.500 

są nieaktualne wskazują, że PSZOK mieści się na ulicy Orzechowej.  

 

935 

01:29:47.500 --> 01:29:54.700 

Myślę, że w drodze informacji, która i środków, które my jako, dysponujemy  

 

936 

01:29:54.700 --> 01:29:59.100 

jako gmina, należałoby takie tablice po prostu umieścić jeszcze  

 

937 

01:29:59.100 --> 01:30:03.100 

raz na zasiekach i wskazywać, że gabarytowe rzeczy można  

 

938 

01:30:03.100 --> 01:30:06.800 

byłoby odwozić na PSZOK na Nowym Świecie, dziękuję.  

 

939 

01:30:06.800 --> 01:30:10.100 

Dziękuję, ad vocem Pan Burmistrz Wojciech Sołtys.  
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940 

01:30:10.100 --> 01:30:14.800 

Rozumiem, że może być taka konwencja w sensie wypowiedź i  

 

941 

01:30:14.800 --> 01:30:17.200 

od razu, czy Panie Przewodniczący muszę czekać na koniec?  

 

942 

01:30:17.200 --> 01:30:22.200 

Może być tak. W związku z tym Panie Sebastianie to właściwie  

 

943 

01:30:22.200 --> 01:30:24.600 

jest zbieżność z czymś co chcemy zrobić, myśleliśmy o  

 

944 

01:30:24.600 --> 01:30:27.300 

formie naklejki tak naprawdę, czyli właśnie takiej niedużej  

 

945 

01:30:27.300 --> 01:30:32.100 

powierzchniowo, w której chcieliśmy pisać o kwestii sortowania,  

 

946 

01:30:32.100 --> 01:30:35.200 

czyli właściwych, że tak powiem podziale odpadów i myślę,  

 

947 

01:30:35.200 --> 01:30:38.000 

że tamta informacja odnośnie też punktu, czyli to jedno  

 

948 

01:30:38.000 --> 01:30:40.900 

zdanie z adresem jak najbardziej, to ma sens jasne. Tylko  

 

949 

01:30:40.900 --> 01:30:43.400 

Panie Burmistrzu, naklejka nie byłaby dobrą formą z  

 

950 

01:30:43.400 --> 01:30:47.300 

racji tego, że po prostu wodę przyjmie i za chwilę ją  

 

951 

01:30:47.300 --> 01:30:49.700 

wiatr zwieje. Myślę, że coś na takim trwalszym. Nie, no  

 

952 

01:30:49.700 --> 01:30:53.200 

właśnie naklejka chyba jest dobrym rozwiązaniem, tak jak zalaminowana  

 

953 
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01:30:53.200 --> 01:30:57.300 

kartka, śliska forma. Powiem tak, ja na temat technicznego rozwiązania już tu  

 

954 

01:30:57.300 --> 01:30:59.900 

nie będę rozmawiał, bo wydaje mi się, że to jest rzecz wtórna, oczywiście  

 

955 

01:30:59.900 --> 01:31:03.800 

to nie chodzi o to, żebyśmy zrobili A4 na zwykłym papierze,  

 

956 

01:31:03.800 --> 01:31:06.200 

który po deszczu będzie wyglądał tak jakby go nie było,  

 

957 

01:31:06.200 --> 01:31:11.100 

to jest oczywiste. Dziękuję, Pan Wiceburmistrz już zrezygnował  

 

958 

01:31:11.100 --> 01:31:16.200 

z głosu, bardzo proszę Pan Radny Zbigniew Trompa. Dziękuję serdecznie,  

 

959 

01:31:16.200 --> 01:31:21.800 

dwie sprawy takie, niedawno braliśmy tutaj w tym pomieszczeniu udział  

 

960 

01:31:21.800 --> 01:31:25.500 

w spotkaniu na temat koncepcji rozwiązania czy to rondo  

 

961 

01:31:25.500 --> 01:31:30.300 

czy skrzyżowanie na zbiegu ulic Styczniowa, Szarowa, Curie-Skłodowskiej,  

 

962 

01:31:30.300 --> 01:31:37.100 

Brzozowa. 13 kwietnia teraz w ubiegłym tygodniu byłem świadkiem  

 

963 

01:31:37.100 --> 01:31:42.800 

takiej sytuacji, z ulicy Odrzańskiej w kierunku centrum Sulechowa  

 

964 

01:31:42.800 --> 01:31:45.300 

przyjechał samochód ciężarowy, ciągnik siodłowy z naczepą  

 

965 

01:31:45.300 --> 01:31:52.000 

i kierowca zauważył zakaz wjazdu dla swojego tonażu na  

 

966 

01:31:52.000 --> 01:31:56.800 
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teren miasta i rozpoczął zawracanie na rondzie czyli właśnie  

 

967 

01:31:56.800 --> 01:32:01.000 

tą sytuację taką, którą sygnalizowałem, to rondo jest tam  

 

968 

01:32:01.000 --> 01:32:06.100 

małe, ciasne, przypominam właśnie, że to być może projektowane,  

 

969 

01:32:06.100 --> 01:32:09.600 

które mogłoby się znaleźć na zbiegu tych ulic, które wymieniłem  

 

970 

01:32:09.600 --> 01:32:14.000 

wcześniej byłoby podobnego wymiaru, ten zestaw musiał zrobić  

 

971 

01:32:14.000 --> 01:32:19.200 

zwrot o 180 stopni, niestety z poziomu samochodu nie byłem  

 

972 

01:32:19.200 --> 01:32:22.800 

pierwszy, w ogóle tam do tego ronda to nie dałem rady nagrać  

 

973 

01:32:22.800 --> 01:32:27.800 

tego telefonem komórkowym, ale ten zestaw zablokował tam  

 

974 

01:32:27.800 --> 01:32:32.900 

ruch wszystkich pojazdów na wszystkich kierunkach na  

 

975 

01:32:32.900 --> 01:32:37.000 

kilka dłuższych chwil, bo musiał się poprawić, żeby tego  

 

976 

01:32:37.000 --> 01:32:43.500 

nawrotu dokonać i po jego przejeździe zauważyłem uszkodzoną nawierzchnie.  

 

977 

01:32:43.500 --> 01:32:49.900 

Zostały wyrwane kostki brukowe te na środku ronda, natychmiast  

 

978 

01:32:49.900 --> 01:32:53.300 

zgłosiłem to do Pana Burmistrza Górznego, bo też miałem taką  

 

979 

01:32:53.300 --> 01:32:57.200 

intencje wiem, że rondo jest objęte monitoringiem to  
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980 

01:32:57.200 --> 01:33:01.600 

dobrze byłoby tam zabezpieczyć to nagranie tak żebyśmy się  

 

981 

01:33:01.600 --> 01:33:05.400 

mogli wszyscy naocznie przekonać jak wygląda właśnie przejazd samochodu  

 

982 

01:33:05.400 --> 01:33:09.800 

ciężarowego przez takie rondo, takiego dużego samochodu ciężarowego  

 

983 

01:33:09.800 --> 01:33:14.300 

przez to rondo. A na tym skrzyżowaniu na zbiegu tych ulic  

 

984 

01:33:14.300 --> 01:33:17.600 

takich samochodów ciężarowych przejeżdżałoby kilkadziesiąt dziennie,  

 

985 

01:33:17.600 --> 01:33:23.700 

więc byłoby to wielkie wyzwanie. Temu autu, temu kierowcy ostatecznie  

 

986 

01:33:23.700 --> 01:33:27.800 

udało się zawrócić i wyjechać oczywiście nie wiem jakie  

 

987 

01:33:27.800 --> 01:33:33.800 

tam skutki odniósł ten cały zestaw, bo jeżeli została wyrwana  

 

988 

01:33:33.800 --> 01:33:37.300 

kostka i uszkodzone krawężniki granitowe no to podejrzewam, że  

 

989 

01:33:37.300 --> 01:33:41.000 

tam opony, felgi być może oś też na pewno ucierpiały.  

 

990 

01:33:41.000 --> 01:33:44.800 

Ja tych wszystkich Państwach zachęcam, żeby pod tym kątem  

 

991 

01:33:44.800 --> 01:33:48.500 

spojrzeć na to rondo, zobaczyć jak tam wyglądają właśnie granitowe  

 

992 

01:33:48.500 --> 01:33:51.900 

krawężniki te na środku, to jest właśnie ślad przejazdów takich  

 



Strona 76 z 113 

 

993 

01:33:51.900 --> 01:33:55.300 

samochodów ciężarowych, także na pewno warto się na tym  

 

994 

01:33:55.300 --> 01:34:01.300 

skupić. A druga sprawa jest taka, ten temat za chwileczkę wróci,  

 

995 

01:34:01.300 --> 01:34:05.600 

30 kwietnia obserwuje taką fajną inicjatywę, w domu kultury  

 

996 

01:34:05.600 --> 01:34:10.000 

będzie odbywał się pchli targ. Organizatorem jest Pani  

 

997 

01:34:10.000 --> 01:34:15.900 

Beata Springer, takie pchle targi odbywały się wcześniej w miejscowości Kije,  

 

998 

01:34:15.900 --> 01:34:20.600 

to się fajnie sprawdza, ludzie tam za grosze zupełnie zbywają,  

 

999 

01:34:20.600 --> 01:34:24.600 

wymieniają się jakimiś tam niepotrzebnymi rzeczami. Ma  

 

1000 

01:34:24.600 --> 01:34:28.200 

to wartość fajną, pedagogiczną też bo w tych targach uczestniczą  

 

1001 

01:34:28.200 --> 01:34:31.700 

dzieci, już uczą się od najmłodszych lat jakichś tam zachowań  

 

1002 

01:34:31.700 --> 01:34:35.800 

przedsiębiorczych, natomiast boję się, że to będzie kolejny  

 

1003 

01:34:35.800 --> 01:34:41.700 

temat opłat targowych, bo nie wiem czy organizatorka ma  

 

1004 

01:34:41.700 --> 01:34:45.500 

taką świadomość, że każdy wystawca na podstawie tej naszej  

 

1005 

01:34:45.500 --> 01:34:48.500 

obowiązującej uchwały będzie musiał ponieść opłatę targową,  

 

1006 
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01:34:48.500 --> 01:34:54.300 

a to pewnie położy w ogóle tam całą koncepcję tego wydarzenia,  

 

1007 

01:34:54.300 --> 01:35:02.000 

bo osiągane przychody, czy obrót takiego stanowiska to  

 

1008 

01:35:02.000 --> 01:35:06.400 

jest tam czasami kilkanaście zł zupełnie, a opłaty tej  

 

1009 

01:35:06.400 --> 01:35:09.500 

targowej trzeba ponieść znacznie więcej.  

 

1010 

01:35:09.500 --> 01:35:12.800 

Także wydaje mi się, że też musielibyśmy szybko wrócić do  

 

1011 

01:35:12.800 --> 01:35:18.500 

tego tematu i dyskutowaliśmy o tym na komisjach, otworzyć furtkę  

 

1012 

01:35:18.500 --> 01:35:22.200 

do tego typu inicjatyw i spróbować się zastanowić jak  

 

1013 

01:35:22.200 --> 01:35:25.300 

możemy takie inicjatywy zwolnić z opłaty targowej, dziękuję  

 

1014 

01:35:25.300 --> 01:35:28.900 

bardzo. Dziękuję, bardzo proszę, Panie Burmistrzu od razu  

 

1015 

01:35:28.900 --> 01:35:32.200 

czy no nie, to były uwagi chyba tylko nie? Pan Radny Piotr  

 

1016 

01:35:32.200 --> 01:35:37.200 

Bodnar bardzo proszę. Szanowni Państwo ja mam taki wniosek  

 

1017 

01:35:37.200 --> 01:35:40.800 

w związku z tym, że jakieś około dwóch tygodni temu z  

 

1018 

01:35:40.800 --> 01:35:44.900 

młodszym dzieckiem byłem w parku Sulecha, widząc postępy prac  

 

1019 

01:35:44.900 --> 01:35:48.600 



Strona 78 z 113 

 

między nimi Pump truck, który jest bardzo często używany taka  

 

1020 

01:35:48.600 --> 01:35:51.500 

propozycja czy pytanie bardziej czy my mamy w planach zagospodarowania  

 

1021 

01:35:51.500 --> 01:35:56.900 

tego trawą, czy jakieś rolki trawy kupimy, bo widząc te  

 

1022 

01:35:56.900 --> 01:36:00.200 

Pump trucki w innych miastach widać, że zaraz po zejściu z  

 

1023 

01:36:00.200 --> 01:36:02.600 

asfaltu tam nie jest goła ziemia tylko jest trawa czy  

 

1024 

01:36:02.600 --> 01:36:05.500 

jakoś to też ładnie wygląda czy my też taki plan mamy, żeby  

 

1025 

01:36:05.500 --> 01:36:09.200 

to w ten sposób zrobić i taka też prośba, bo rozmawialiśmy chyba  

 

1026 

01:36:09.200 --> 01:36:12.900 

na ostatniej sesji jeszcze online odnośnie tych tablic informacyjnych  

 

1027 

01:36:12.900 --> 01:36:17.000 

nie karmimy ptaków, to jeśli można to też widzę, że faktycznie  

 

1028 

01:36:17.000 --> 01:36:21.400 

tam gro mieszkańców no nie zwraca uwagi i te kilogramy chleba  

 

1029 

01:36:21.400 --> 01:36:24.500 

lądują w wodzie myślę, że też szkoda by było, żeby się  

 

1030 

01:36:24.500 --> 01:36:26.900 

ten zbiornik zamulił po takiej inwestycji jeśli chodzi o  

 

1031 

01:36:26.900 --> 01:36:33.500 

odmulenie i o obudowanie brzegu kamieniami, dziękuję.  

 

1032 

01:36:33.500 --> 01:36:36.900 

Dziękuję bardzo, proszę Panie Burmistrzu. Zacznę od tego  
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1033 

01:36:36.900 --> 01:36:41.400 

drugiego tematu Panie Piotrze myślę, że niedługo powstanie tam taki  

 

1034 

01:36:41.400 --> 01:36:46.000 

automat do karmy dla ptaków. To jest pewnym rozwiązaniem i  

 

1035 

01:36:46.000 --> 01:36:51.100 

to jest pewnym wyjściem w takim kierunku, bo, że tak powiem  

 

1036 

01:36:51.100 --> 01:36:54.600 

mamy podmiot, który jest tym zainteresowany, tutaj Pan  

 

1037 

01:36:54.600 --> 01:36:58.400 

kierownik Stachowiak chyba już odwrotnie, że tak powiem wskazał,  

 

1038 

01:36:58.400 --> 01:37:02.600 

uzgodnił jak gdyby lokalizację, natomiast jeśli chodzi o  

 

1039 

01:37:02.600 --> 01:37:08.500 

sam Pump truck, w koncepcji był siew trawy i on został dokonany, on  

 

1040 

01:37:08.500 --> 01:37:13.300 

został, że tak powiem też poprawiony, natomiast no problem  

 

1041 

01:37:13.300 --> 01:37:17.700 

jest taki, że mówiąc bardzo wprost zapanować nad tą ilością  

 

1042 

01:37:17.700 --> 01:37:22.300 

i kierunkami, z których dzieci wchodzą, schodzą jest bardzo  

 

1043 

01:37:22.300 --> 01:37:27.300 

trudno. Ja próbowałem to sprawdzić jak poradziły sobie z  

 

1044 

01:37:27.300 --> 01:37:30.100 

tym inne samorządy no niestety wszyscy trochę na tym polegliśmy,  

 

1045 

01:37:30.100 --> 01:37:33.900 

wszędzie tam oczywiście rozwiązaniem byłaby trawa z  
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1046 

01:37:33.900 --> 01:37:37.300 

rolki tyle, że no nie jest to, że tak powiem specjalnie tanie  

 

1047 

01:37:37.300 --> 01:37:40.000 

rozwiązanie i co mam teraz do budżetu jeszcze kilka tysięcy  

 

1048 

01:37:40.000 --> 01:37:45.400 

wprowadzić? Szanowni Państwo, powiem tak, ja nie mówię nie,  

 

1049 

01:37:45.400 --> 01:37:50.300 

tylko chyba bym spróbował chociaż kilka miesięcy, a  

 

1050 

01:37:50.300 --> 01:37:53.200 

nóż widelec uda się, jednak ona wzejdzie, przynajmniej w części,  

 

1051 

01:37:53.200 --> 01:37:56.700 

wtedy tylko część byśmy robili. Nie wiem czy Państwo zwróciliście  

 

1052 

01:37:56.700 --> 01:38:00.200 

uwagę, my też szerzej wyrównaliśmy przy okazji tych prac  

 

1053 

01:38:00.200 --> 01:38:03.200 

wokół stawu, też jak gdyby rozgarnęliśmy już to, tam jeszcze  

 

1054 

01:38:03.200 --> 01:38:07.900 

przez moment też pewne prace będą się toczyły, takim idealnym  

 

1055 

01:38:07.900 --> 01:38:11.200 

momentem, żeby to zagospodarować w takim ostatecznym wydaniu  

 

1056 

01:38:11.200 --> 01:38:15.700 

będzie chyba ten moment, kiedy już będziemy mieli kwestie  

 

1057 

01:38:15.700 --> 01:38:20.200 

wyznaczonych tych przejść pieszych, pieszo- jezdnych, jak  

 

1058 

01:38:20.200 --> 01:38:23.000 

zwał tak zwał i to będzie taki moment, kiedy już właściwie nie  

 

1059 
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01:38:23.000 --> 01:38:27.100 

będziemy chcieli tam dopuszczać ruchu innego niż taki spacerowy  

 

1060 

01:38:27.100 --> 01:38:32.100 

i to chyba byłby idealny moment, żeby też już wtedy zamknąć  

 

1061 

01:38:32.100 --> 01:38:36.700 

ten temat. Ale to jest słuszna uwaga, widzimy, że też  

 

1062 

01:38:36.700 --> 01:38:39.300 

to może powodować degradację w ogóle samego obiektu, więc  

 

1063 

01:38:39.300 --> 01:38:43.300 

to jest bardzo ważne. Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny  

 

1064 

01:38:43.300 --> 01:38:45.600 

Piotr Miszkiewicz. Przepraszam jeszcze mi jedna rzecz umknęła,  

 

1065 

01:38:45.600 --> 01:38:48.900 

tablice będą też dotyczyły wędkarstwa, tak jest to uzgodnione.  

 

1066 

01:38:48.900 --> 01:38:54.100 

Czyli i ptaków i kwestii związanych z połowem na stawku, więc  

 

1067 

01:38:54.100 --> 01:38:59.100 

to staramy się zgrać, no myślę, że to już tygodnie nas  

 

1068 

01:38:59.100 --> 01:39:02.600 

dzielą, mam nadzieję. Bardzo dziękuję. Dziękuję, bardzo proszę  

 

1069 

01:39:02.600 --> 01:39:08.700 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję, dwie kwestie, możliwy  

 

1070 

01:39:08.700 --> 01:39:14.200 

termin do wprowadzenia aplikacji, która została przegłosowana na  

 

1071 

01:39:14.200 --> 01:39:18.000 

komisji śmieciowej, mówiąc kolokwialnie, kiedy możemy ją  

 

1072 

01:39:18.000 --> 01:39:21.700 
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najszybciej wprowadzić? Oraz druga kwestia, nie wiem czy  

 

1073 

01:39:21.700 --> 01:39:26.100 

wszyscy Radni sobie zdają sprawę, ale w naszej gminie została  

 

1074 

01:39:26.100 --> 01:39:30.300 

naruszona uchwała, którą podjęliśmy w miesiącu lutym. Wiem,  

 

1075 

01:39:30.300 --> 01:39:33.700 

że to są daleko idące wnioski, ale i może pytanie jeszcze  

 

1076 

01:39:33.700 --> 01:39:38.000 

niezasadne, czy planujemy dla tego podmiotu oczywiście tą  

 

1077 

01:39:38.000 --> 01:39:42.200 

koncesję cofnąć z racji tego, że mając świadomość jakie  

 

1078 

01:39:42.200 --> 01:39:49.600 

mamy prawo miejscowe zostało ono naruszone. Dziękuję, bardzo  

 

1079 

01:39:49.600 --> 01:39:53.300 

proszę Panie Burmistrzu. Panie Piotrze, no chyba nie bardzo  

 

1080 

01:39:53.300 --> 01:39:56.300 

mogę jako urzędnik się wypowiadać w tej sprawie póki trwa  

 

1081 

01:39:56.300 --> 01:39:58.900 

postępowanie. Mogę tylko powiedzieć, że trwa postępowanie w  

 

1082 

01:39:58.900 --> 01:40:02.900 

tej sprawie, czyli komisja plus organy są uruchomione i  

 

1083 

01:40:02.900 --> 01:40:10.000 

wiem, że jest prowadzone. Odnośnie aplikacji to ja myślę,  

 

1084 

01:40:10.000 --> 01:40:14.400 

że tutaj Pan Marcin powinien się wypowiedzieć. Nie wiem  

 

1085 

01:40:14.400 --> 01:40:16.700 

czy jesteśmy w stanie datę dzisiaj podać, ja bym dzisiaj daty  
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1086 

01:40:16.700 --> 01:40:22.700 

nie podawał jeszcze. Daty Panie Radny Piotrze nie podamy,  

 

1087 

01:40:22.700 --> 01:40:28.200 

natomiast nieprędko to nastąpi, dziękuję. Dziękuję, bardzo  

 

1088 

01:40:28.200 --> 01:40:32.300 

proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  

 

1089 

01:40:32.300 --> 01:40:41.500 

Panie Burmistrzu dwie sprawy. Jedna dotyczy karetek pogotowia  

 

1090 

01:40:41.500 --> 01:40:46.000 

u nas w Sulechowie. Mieszkaniec spotkał mnie kiedyś na  

 

1091 

01:40:46.000 --> 01:40:51.500 

ulicy mówi, że słyszał zresztą naszą rozmowę z Panią dyrektor,  

 

1092 

01:40:51.500 --> 01:40:57.900 

że karetki pogotowia będą gotowe, uruchomione w pełnej obsadzie  

 

1093 

01:40:57.900 --> 01:41:06.600 

już w marcu i mówi, że sam się spotkał z tym, że karetka przyjechała  

 

1094 

01:41:06.600 --> 01:41:12.400 

do niego nie z Sulechowa tylko z jakiegoś miejsca.  

 

1095 

01:41:12.400 --> 01:41:18.400 

Po prostu chciałbym to wyjaśnić czy mieszkaniec ma rację  

 

1096 

01:41:18.400 --> 01:41:23.100 

czy po prostu nie ma racji. A drugie, proszę Państwa chciałbym  

 

1097 

01:41:23.100 --> 01:41:28.600 

zaprosić wszystkich mieszkańców i oczywiście Państwa Radnych  

 

1098 

01:41:28.600 --> 01:41:35.600 

na 24, to znaczy w najbliższą niedzielę o 17:00 w Zbożu zostanie  
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1099 

01:41:35.600 --> 01:41:42.400 

wyświetlony filmy Nędzarz i Madam, to jest na pewnym wysokim  

 

1100 

01:41:42.400 --> 01:41:46.900 

poziomie kultury. Został wyświetlony też ten film dla  

 

1101 

01:41:46.900 --> 01:41:52.700 

młodzieży w poniedziałek dla młodzieży ogólniaka siódmej i  

 

1102 

01:41:52.700 --> 01:41:57.800 

ósmej klasy i muszę Państwu powiedzieć, akurat obserwowałem tą  

 

1103 

01:41:57.800 --> 01:42:03.200 

młodzież, no zaskoczyła, mnie zachowywali się bardzo poprawnie,  

 

1104 

01:42:03.200 --> 01:42:08.600 

to znaczy, że film ich zainteresował i zapraszam Państwa bardzo też na  

 

1105 

01:42:08.600 --> 01:42:13.100 

tą projekcję. Wstęp wolny, ale oczywiście jak jest wstęp  

 

1106 

01:42:13.100 --> 01:42:17.200 

wolny to na coś tam zbieramy, na renowacje kościoła tutaj  

 

1107 

01:42:17.200 --> 01:42:20.300 

naszego Podwyższenia Krzyża Świętego, dziękuję bardzo.  

 

1108 

01:42:20.300 --> 01:42:31.500 

Dziękuję, bardzo proszę Panie Burmistrzu. Panie Stanisławie, nie  

 

1109 

01:42:31.500 --> 01:42:33.800 

jestem w stanie tak bardzo jednoznacznie powiedzieć jaki  

 

1110 

01:42:33.800 --> 01:42:37.700 

jest stan zatrudnienia, nie udało mi się tego mówiąc wprost  

 

1111 

01:42:37.700 --> 01:42:42.400 

ustalić, natomiast mamy na dniach, ja zaraz, bo tak na  

 

1112 
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01:42:42.400 --> 01:42:47.000 

szybko nawet nie zdążyłem, wskazane posiedzenie Rady ZOZ-u  

 

1113 

01:42:47.000 --> 01:42:49.600 

społecznej, nie wiem czy Pani Krystyna pamięta, bo to  

 

1114 

01:42:49.600 --> 01:42:55.400 

dzisiaj przyszła chyba informacja i to z tego co pamiętam jest  

 

1115 

01:42:55.400 --> 01:43:00.000 

w przyszłym tygodniu w środę 27, więc ja Panie Stanisławie myślę  

 

1116 

01:43:00.000 --> 01:43:04.800 

po tym spotkaniu od razu się z Panem skontaktuję i przekażę,  

 

1117 

01:43:04.800 --> 01:43:07.200 

natomiast jedna rzecz jest istotna, ale to Pani dyrektor też  

 

1118 

01:43:07.200 --> 01:43:12.400 

o tym mówiła już wcześniej, że tak może być jak Pan mówi,  

 

1119 

01:43:12.400 --> 01:43:15.100 

to znaczy, że tak naprawdę te karetki, nawet jeśli tu  

 

1120 

01:43:15.100 --> 01:43:18.600 

będzie obsada to mogą przyjeżdżać różne, tak jak podobno zamiennie  

 

1121 

01:43:18.600 --> 01:43:22.400 

nasze jeżdżą do Zielonej Góry, podobno. Ja też Szanowni Państwo  

 

1122 

01:43:22.400 --> 01:43:25.500 

nie odpowiadam za to, więc też tak, że tak powiem konkretnie  

 

1123 

01:43:25.500 --> 01:43:29.600 

nie jestem, nie sprawdzam tak, ale podobno te sytuacje też  

 

1124 

01:43:29.600 --> 01:43:33.100 

wcześniej miały miejsce, więc, bo nie my jesteśmy dysponentem,  

 

1125 

01:43:33.100 --> 01:43:37.400 
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wiecie Państwo, jest punkt, który wskazuje Wojewódzki tak  

 

1126 

01:43:37.400 --> 01:43:41.000 

i on dysponuje tak naprawdę i kieruje karetki, natomiast tak,  

 

1127 

01:43:41.000 --> 01:43:43.600 

potwierdzam pewnie jest tak jak Pan mówi, że to może być  

 

1128 

01:43:43.600 --> 01:43:48.900 

inna karetka też z innego rejonu. Dziękuję, ad vocem zgłasza  

 

1129 

01:43:48.900 --> 01:43:51.500 

się Pani Radna Agnieszka Szeląg, w prawdzie urządzenie jeszcze  

 

1130 

01:43:51.500 --> 01:43:55.300 

nie zareagowało, ale widzę, że kliknęła, bardzo proszę Pani  

 

1131 

01:43:55.300 --> 01:44:02.100 

Radna. Ja chciałbym się odnieść do, przepraszam, chciałabym się  

 

1132 

01:44:02.100 --> 01:44:06.700 

odnieść do zapytania Pana Stanisława Kaczmara dotyczącego dlaczego  

 

1133 

01:44:06.700 --> 01:44:09.600 

przyjeżdża karetka nie z naszego terenu, dlatego że przyjeżdża  

 

1134 

01:44:09.600 --> 01:44:15.800 

ta, która jest najbliżej. I taka była kiedyś idea przyświecała,  

 

1135 

01:44:15.800 --> 01:44:19.700 

kiedy dzwonimy na 112 to przyjeżdża ten zespół ratunkowy, który  

 

1136 

01:44:19.700 --> 01:44:23.500 

jest najbliżej i nie musi to wcale przyjeżdżać zespół ratunkowy, który  

 

1137 

01:44:23.500 --> 01:44:26.000 

jest w Sulechowie tylko może przyjechać z Gorzowa, z  

 

1138 

01:44:26.000 --> 01:44:30.900 

Międzyrzecza, jeżeli jest najbliżej miejsca osoby, która  
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1139 

01:44:30.900 --> 01:44:36.300 

potrzebuje pomocy. Dziękuję, bardzo proszę Pani Radna Krystyna  

 

1140 

01:44:36.300 --> 01:44:41.300 

Jagodzińsk-Kochaniak, bardzo proszę. Też troszkę odpowiem Panu  

 

1141 

01:44:41.300 --> 01:44:44.800 

Stanisławowi Kaczmarowi, naszemu Radnemu, pytanie bardzo  

 

1142 

01:44:44.800 --> 01:44:50.800 

zasadnicze. Powiem tak, że mieliśmy mieć spotkanie Komisji  

 

1143 

01:44:50.800 --> 01:44:55.700 

Zdrowia przy ZOZ-ie w lutym, ta komisja została odwołana, od  

 

1144 

01:44:55.700 --> 01:44:58.900 

tamtego czasu nic nie wiem o tym, żeby się w międzyczasie cokolwiek  

 

1145 

01:44:58.900 --> 01:45:04.400 

tam odbyło, ale chciałam Państwu powiedzieć, że był taki  

 

1146 

01:45:04.400 --> 01:45:08.800 

czas, kiedy wszyscy my Radni żeśmy zwrócili się do szpitala  

 

1147 

01:45:08.800 --> 01:45:14.000 

powiatowego o wykonanie tak zwanego programu naprawczego, to  

 

1148 

01:45:14.000 --> 01:45:17.900 

zostało przedstawione w momencie, kiedy szpital występował do  

 

1149 

01:45:17.900 --> 01:45:24.900 

nas o dofinansowania na 350000 zł na zakup przebudowy czy  

 

1150 

01:45:24.900 --> 01:45:28.800 

reorganizacji oddziału intensywnej terapii.  

 

1151 

01:45:28.800 --> 01:45:32.400 

My tam żeśmy rzeczywiście te pieniążki przeznaczyli, ale  
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1152 

01:45:32.400 --> 01:45:36.700 

też Radni prosili, żeby oni taki program naprawczy wykonali,  

 

1153 

01:45:36.700 --> 01:45:42.100 

żebyśmy mieli może i większe chęci, może byśmy byli bardziej  

 

1154 

01:45:42.100 --> 01:45:45.800 

otwarci na wspomaganie tego szpitala.  

 

1155 

01:45:45.800 --> 01:45:50.700 

Na ostatnim spotkaniu, na którym ja byłam na Komisji Zdrowia  

 

1156 

01:45:50.700 --> 01:45:58.200 

wystąpiłam z wnioskiem o przedstawienie nam realizacji tego  

 

1157 

01:45:58.200 --> 01:46:02.800 

programu naprawczego, bo od momentu, kiedy on powstał to  

 

1158 

01:46:02.800 --> 01:46:07.400 

w tamtym czasie już minęło 2 lata i tak naprawdę z tych wszystkich  

 

1159 

01:46:07.400 --> 01:46:11.000 

spotkań z tych sprawozdań, z tych wypowiedzi, które tam  

 

1160 

01:46:11.000 --> 01:46:15.600 

żeśmy na miejscu słyszeli, niewiele było zrealizowanych z  

 

1161 

01:46:15.600 --> 01:46:19.200 

tego programu naprawczego. Ja odpowiedzi do dzisiaj nie  

 

1162 

01:46:19.200 --> 01:46:24.000 

dostałam i liczę na to, że w przyszłym tygodniu jak ta  

 

1163 

01:46:24.000 --> 01:46:28.100 

komisja się odbędzie to wszystkie pytania, które nas nurtują,  

 

1164 

01:46:28.100 --> 01:46:33.700 

a głównie nurtuje nas problem karetki nieobsadzonej i  

 

1165 



Strona 89 z 113 

 

01:46:33.700 --> 01:46:36.800 

rzeczywiście prawdą jest to co ty mówisz Agniesiu, że  

 

1166 

01:46:36.800 --> 01:46:41.200 

przyjeżdża karetka ta, która jest najbliżej, bo to jest  

 

1167 

01:46:41.200 --> 01:46:46.600 

realizowane w ramach umowy między konsorcjum szpitalnych, także  

 

1168 

01:46:46.600 --> 01:46:50.500 

kto jest najbliżej tam dostaje dyspozycje i jedzie, ale  

 

1169 

01:46:50.500 --> 01:46:54.400 

nie usprawiedliwia to faktu, że my mamy jako, nie my  

 

1170 

01:46:54.400 --> 01:46:58.400 

tylko Szpital Powiatowy ma dwie karetki, w obsadzie jest  

 

1171 

01:46:58.400 --> 01:47:01.800 

pełna karetka, a druga nie wiadomo, jedni mówią, że w  

 

1172 

01:47:01.800 --> 01:47:05.600 

połowie obsady a inni mówią, że nadal nie jeździ, więc tutaj  

 

1173 

01:47:05.600 --> 01:47:10.400 

dokładnie opowiedzieć nie mogę, ale obiecuję, że po następnym  

 

1174 

01:47:10.400 --> 01:47:15.900 

spotkaniu Komisji Zdrowia to Państwa po prostu poinformuję jaka  

 

1175 

01:47:15.900 --> 01:47:17.600 

jest, zresztą Pan burmistrz ze mną też uczestniczy w  

 

1176 

01:47:17.600 --> 01:47:20.900 

tych spotkaniach, to na dzień dzisiejszy nic nie możemy Panie  

 

1177 

01:47:20.900 --> 01:47:23.200 

burmistrzu powiedzieć jaka jest sytuacja, bo nie wiemy po  

 

1178 

01:47:23.200 --> 01:47:28.900 
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prostu. A teraz mam pytanie do, oczywiście mogę spytać to  

 

1179 

01:47:28.900 --> 01:47:32.200 

jako mieszkaniec, ale jak już żeśmy weszli w te wolne wnioski  

 

1180 

01:47:32.200 --> 01:47:35.800 

no to. Pani Krysiu tak tylko zwrócę uwagę, że zwrócono mi,  

 

1181 

01:47:35.800 --> 01:47:39.600 

że jesteśmy Radnymi i my nie możemy robić takiego myku  

 

1182 

01:47:39.600 --> 01:47:42.700 

jak nam zastępca burmistrza zrobił, że jako mieszkaniec, że  

 

1183 

01:47:42.700 --> 01:47:48.400 

radny to radny. Właśnie, dlatego ten głos w wolnych wnioskach, przepraszam.  

 

1184 

01:47:48.400 --> 01:47:50.700 

Że dla nas jest ten punkt dyskusja jak rozumiem, tak to  

 

1185 

01:47:50.700 --> 01:47:55.100 

komisja statutowa zaplanowała. W porządku, nie ma sprawy,  

 

1186 

01:47:55.100 --> 01:48:01.300 

dostosuję się. Ja mam takie pytanie, miesiąc temu, nie  

 

1187 

01:48:01.300 --> 01:48:04.900 

teraz, na spotkaniu przewodniczących klubu z Panem burmistrzem  

 

1188 

01:48:04.900 --> 01:48:09.700 

tylko na poprzednim spotkaniu Pan burmistrz zasygnalizował nam  

 

1189 

01:48:09.700 --> 01:48:14.500 

bardzo ciekawą sprawę, która rzeczywiście mnie zainteresowała osobiście,  

 

1190 

01:48:14.500 --> 01:48:18.800 

ponieważ dotyczy to ulicy Dożynkowej na Krężołach. Tam  

 

1191 

01:48:18.800 --> 01:48:22.900 

proszę Państwa kończy się inwestycja, bardzo duża inwestycja,  
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1192 

01:48:22.900 --> 01:48:26.900 

a mianowicie remontu sali wiejskiej.  

 

1193 

01:48:26.900 --> 01:48:32.000 

Wygląda na to, że terminy się chyba utrzymają, chociaż nie  

 

1194 

01:48:32.000 --> 01:48:36.700 

jestem pewna, ale nieważne, ważniejsze jest to, że ta  

 

1195 

01:48:36.700 --> 01:48:41.600 

świetlica wróci do życia. I teraz przy tak ogromnym dofinansowanie  

 

1196 

01:48:41.600 --> 01:48:45.900 

ze środków funduszów rządowych na termomodernizację świetlic  

 

1197 

01:48:45.900 --> 01:48:53.500 

wiejskich, dobrze by było, żeby wokół tego nowego obiektu  

 

1198 

01:48:53.500 --> 01:49:00.000 

wykonać drogę. To jest odcinek od asfaltu do asfaltu, czyli  

 

1199 

01:49:00.000 --> 01:49:03.100 

nie potrafię tego dokładnie określić, ale z 250 m.  

 

1200 

01:49:03.100 --> 01:49:06.900 

Dobrze by było tą drogę zrobić, żeby ten kompleks już  

 

1201 

01:49:06.900 --> 01:49:11.900 

był w końcu skończony i żeby nie było tak, że zanim przejdziemy  

 

1202 

01:49:11.900 --> 01:49:17.100 

ten straszny odcinek do świetlicy, zdeptamy tą świetlicę na  

 

1203 

01:49:17.100 --> 01:49:21.400 

samym początku, bo tam po prostu ta droga jest bez przerwy  

 

1204 

01:49:21.400 --> 01:49:25.400 

w dołach, w dolinach, z kałużami, z jakimś tam nie wiem  
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1205 

01:49:25.400 --> 01:49:28.700 

co to jest za nawierzchnia, tam jakieś klamoty są powywalane,  

 

1206 

01:49:28.700 --> 01:49:35.500 

także no chciałabym, żebyśmy przejrzeli się tej sytuacji jaka  

 

1207 

01:49:35.500 --> 01:49:39.600 

tam jest i nie przemyśleli, że to by było zadanie, które  

 

1208 

01:49:39.600 --> 01:49:44.700 

by kończyło kompleksowo to o co mieszkańcy krążą, tak  

 

1209 

01:49:44.700 --> 01:49:49.000 

długo zabiegali i wreszcie się ziszczą marzenia tych mieszkańców i jakby  

 

1210 

01:49:49.000 --> 01:49:53.700 

ta droga też tam była zrobiona, nie narzucam broń boże  

 

1211 

01:49:53.700 --> 01:49:57.900 

w jaki sposób, ale tak, żeby ona była przejezdna, bo  

 

1212 

01:49:57.900 --> 01:50:02.700 

myślę, że w jak gdyby podziękowaniu za to, że się to  

 

1213 

01:50:02.700 --> 01:50:07.400 

wszystko wydarzyło, to Krężoły w końcu wrócą do swoich działalności  

 

1214 

01:50:07.400 --> 01:50:12.000 

i może będziemy mogli robić dożynki i pobudzić tą działalność  

 

1215 

01:50:12.000 --> 01:50:16.200 

na nowo, bo ona trochę przymarła. Dziękuję, bardzo proszę  

 

1216 

01:50:16.200 --> 01:50:20.700 

Panie Burmistrzu. Pani Krystyno w ramach zadań remontowych to  

 

1217 

01:50:20.700 --> 01:50:27.000 

jest zaplanowane, to się wydarzy. Wtedy jak o tym rozmawialiśmy to  

 

1218 



Strona 93 z 113 

 

01:50:27.000 --> 01:50:29.900 

z automatu, że tak powiem też mówiliśmy, że właśnie ten  

 

1219 

01:50:29.900 --> 01:50:35.800 

odcinek tej prostej powiedzmy tak, bo o tym mówimy, zostanie  

 

1220 

01:50:35.800 --> 01:50:41.200 

zrobiony i tak też planujemy. Ja nie jestem hura optymistą, czy  

 

1221 

01:50:41.200 --> 01:50:45.300 

na pewno terminy zostaną dotrzymane, ponieważ problemy finansowe  

 

1222 

01:50:45.300 --> 01:50:50.700 

nas nie opuszczają, o tak powiem tak. Ale i tak jak mówiliśmy chcielibyśmy  

 

1223 

01:50:50.700 --> 01:50:54.700 

żeby rzeczywiście w momencie, kiedy to miejsce ma być  

 

1224 

01:50:54.700 --> 01:50:58.400 

uruchomione była też wykonana ta droga, to tutaj nic się  

 

1225 

01:50:58.400 --> 01:51:01.500 

nie zmieniło, pieniądze w ramach zadań remontowych chcemy wydać.  

 

1226 

01:51:01.500 --> 01:51:08.800 

Okej, czyli mogę mieszkańcom ostudzić emocje, że nie będę  

 

1227 

01:51:08.800 --> 01:51:12.800 

obiecać kiedy, ale na pewno mogę przekazać, że droga dojazdowa  

 

1228 

01:51:12.800 --> 01:51:15.900 

do świetlicy będzie wyremontowana, może tak.  

 

1229 

01:51:15.900 --> 01:51:19.600 

Tak Pani Krystyno, potwierdzam to co wtedy wypowiedziałem, będzie  

 

1230 

01:51:19.600 --> 01:51:23.800 

zrealizowane. Wydaje mi się, że zmienialiśmy w budżecie też  

 

1231 

01:51:23.800 --> 01:51:27.500 
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jakiś zapis z tego powodu, także teraz z głowy nie powiem  

 

1232 

01:51:27.500 --> 01:51:30.600 

kiedy to było, ale coś mi się tak wydaje.  

 

1233 

01:51:30.600 --> 01:51:39.900 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Ja zapomniałem dopytać  

 

1234 

01:51:39.900 --> 01:51:44.200 

o Park Sulecha, Panie Burmistrzu, czy ten piękny stawek w  

 

1235 

01:51:44.200 --> 01:51:48.700 

tym roku lub w przyszłym zostanie ogrodzony, bo jego pogłębienie,  

 

1236 

01:51:48.700 --> 01:51:53.700 

powiększenie to jest uważam dobry kierunek i dopytać chciałem  

 

1237 

01:51:53.700 --> 01:51:58.100 

Pana Burmistrza Górznego, nieprędko aplikację wprowadzimy, a  

 

1238 

01:51:58.100 --> 01:52:01.900 

mógłbym poznać szczegóły dlaczego nie prędko? Bo to jest  

 

1239 

01:52:01.900 --> 01:52:07.800 

uważam dosyć ważny element. Dziękuję, bardzo proszę Panie  

 

1240 

01:52:07.800 --> 01:52:12.200 

Burmistrzu. Panie Piotrze, my nie, czy ja dobrze zrozumiałem, ogrodzony  

 

1241 

01:52:12.200 --> 01:52:15.400 

czy zostanie? Nie, my nie planujemy ogrodzenia tego stawu,  

 

1242 

01:52:15.400 --> 01:52:19.000 

nie planujemy ogrodzenia tego stawu. Chcemy, żeby to  

 

1243 

01:52:19.000 --> 01:52:23.200 

było miejsce ogólnodostępne, oczywiście zaraz możemy usłyszeć,  

 

1244 

01:52:23.200 --> 01:52:26.500 

że to jest w jakimś sensie niebezpieczne, ale ja myślę, że  
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1245 

01:52:26.500 --> 01:52:30.200 

przy tej formie jakby dzisiaj, że tak powiem ugładziliśmy te  

 

1246 

01:52:30.200 --> 01:52:33.300 

powierzchnie, utwardziliśmy, więc według mnie jest dużo  

 

1247 

01:52:33.300 --> 01:52:38.800 

bezpieczniej niż było i nie przewidujemy. O tym terminie, ten  

 

1248 

01:52:38.800 --> 01:52:42.100 

drugi wątek czyli wracamy, kiedy że nie szybko, bo ja  

 

1249 

01:52:42.100 --> 01:52:44.900 

nie jestem w stanie dzisiaj Panie Piotrze powiedzieć jak  

 

1250 

01:52:44.900 --> 01:52:47.700 

sobie z tym poradzimy tak. Bo ja myślę, że Pan pamięta, że  

 

1251 

01:52:47.700 --> 01:52:50.600 

w ogóle propozycja, jeśli mielibyśmy iść w to zadanie to  

 

1252 

01:52:50.600 --> 01:52:53.700 

była też taka, żeby w ramach cyfryzacji zamówić jedną z  

 

1253 

01:52:53.700 --> 01:52:56.100 

funkcji tak jako dodatkową, Państwo podajecie teraz w  

 

1254 

01:52:56.100 --> 01:52:59.200 

ogóle nazwę aplikacji, czego ja bym nie chciał komentować, bo  

 

1255 

01:52:59.200 --> 01:53:01.900 

wiecie Państwo, że u nas to tak nie działa, że ja nie  

 

1256 

01:53:01.900 --> 01:53:06.900 

mogę powiedzieć, że to będzie l, czy g czy m jako nazwa  

 

1257 

01:53:06.900 --> 01:53:10.600 

tak, to ja tak nie mogę postępować, ja muszę, że tak powiem mieć  
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1258 

01:53:10.600 --> 01:53:13.100 

to w jakiejś formie procedury przeprowadzonej, więc ja nie  

 

1259 

01:53:13.100 --> 01:53:17.900 

chcę absolutnie składać tutaj żadnej deklaracji, ja muszę  

 

1260 

01:53:17.900 --> 01:53:21.600 

wyłonić ewentualnego wykonawcę w formie jakiejś procedury tak.  

 

1261 

01:53:21.600 --> 01:53:26.400 

Więc dlatego ja nie podam Panie Piotrze i mój zastępca też  

 

1262 

01:53:26.400 --> 01:53:30.200 

na pewno nie poda konkretnej daty, a to jednoznacznie, na  

 

1263 

01:53:30.200 --> 01:53:33.000 

pewno nie chcemy grodzić tego stawku, nie chcemy tego robić.  

 

1264 

01:53:33.000 --> 01:53:36.000 

Chcemy tam jeszcze pewne elementy architektury, one będą  

 

1265 

01:53:36.000 --> 01:53:38.800 

przybywać tak jak rozmawialiśmy, ale nie w formie zamkniętej.  

 

1266 

01:53:38.800 --> 01:53:42.900 

Nie, Szanowni Państwo, nie, bo tu się pojawia, przepraszam Panie  

 

1267 

01:53:42.900 --> 01:53:46.100 

Przewodniczący, pojawia się tu z boku, od początku mówiliśmy  

 

1268 

01:53:46.100 --> 01:53:48.800 

właśnie, że tam nie ma być zakazu, to ma być takie miejsce,  

 

1269 

01:53:48.800 --> 01:53:52.200 

które na podstawie ogólnodostępnych przepisów, czyli jak  

 

1270 

01:53:52.200 --> 01:53:55.700 

ktoś ma kartę, albo jest osoba nieletnia pod opieką i  

 

1271 
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01:53:55.700 --> 01:54:00.000 

tak dalej to właśnie ma być miejsce gdzie można łowić ryby,  

 

1272 

01:54:00.000 --> 01:54:06.800 

natomiast nie chcemy, aby te ryby stamtąd były zabierane, miałem  

 

1273 

01:54:06.800 --> 01:54:09.500 

już takie sygnały nawiasem mówiąc tak, że ktoś z wiaderkiem i  

 

1274 

01:54:09.500 --> 01:54:12.500 

te rybki gdzieś, więc oczywiście jeśli Państwo to widzicie  

 

1275 

01:54:12.500 --> 01:54:17.700 

to proszę zgłaszać i dawać sygnał, że widzicie, bo tak  

 

1276 

01:54:17.700 --> 01:54:22.000 

się nie powinno wydarzyć. No tak zwane, nazwaliśmy to  

 

1277 

01:54:22.000 --> 01:54:24.300 

nawet No Kill, czyli nie chcemy zabijać po prostu ryb,  

 

1278 

01:54:24.300 --> 01:54:28.300 

które tam są. Oczywiście z dużym prawdopodobieństwem, jeśli  

 

1279 

01:54:28.300 --> 01:54:31.800 

te wszystkie akcje zarybiania i dbania o to miejsce będą  

 

1280 

01:54:31.800 --> 01:54:35.800 

skuteczne, to pewnie będą takie okresy, w których będziemy w cudzysłowie  

 

1281 

01:54:35.800 --> 01:54:40.600 

pozwalać na to, żeby rybka została wyłowiona, bo też jej  

 

1282 

01:54:40.600 --> 01:54:44.200 

nie może być za dużo i za dużej. Wędkarzom pewnie tego  

 

1283 

01:54:44.200 --> 01:54:47.500 

nie trzeba tłumaczyć. Tak, być może radny Shefner się  

 

1284 

01:54:47.500 --> 01:54:51.100 
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tym się tym zajmie i powie, w którym miesiącu będzie można  

 

1285 

01:54:51.100 --> 01:54:55.000 

za jakiś czas łapać. Ale nie, tak na poważnie, właśnie po  

 

1286 

01:54:55.000 --> 01:54:59.700 

to jest to miejsce, żeby można było tam młodych adeptów wędkarstwa  

 

1287 

01:54:59.700 --> 01:55:03.500 

przygotowywać, uczyć, żeby to była jakaś rekreacja, czas  

 

1288 

01:55:03.500 --> 01:55:07.500 

mile spędzony. Myślę, że naprawdę widać w każdym bądź razie,  

 

1289 

01:55:07.500 --> 01:55:10.700 

że jest duże zainteresowanie, jest potencjał tego miejsca.  

 

1290 

01:55:10.700 --> 01:55:14.300 

I bardzo dobrze, tak powinno być.  

 

1291 

01:55:14.300 --> 01:55:18.900 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Wojciech Szefner. Dziękuję  

 

1292 

01:55:18.900 --> 01:55:21.500 

bardzo, to ja pragnę Państwa uspokoić, że Radny Szefner już  

 

1293 

01:55:21.500 --> 01:55:25.800 

się tym zajmuje, także spokojnie Szanowni Państwo. Odpowiadając  

 

1294 

01:55:25.800 --> 01:55:29.600 

na wszelkie pytania oczywiście zamysł był taki, żeby przywrócić  

 

1295 

01:55:29.600 --> 01:55:34.200 

ten staw do takiego stanu jak był kiedyś i to za czasów Pana Romana  

 

1296 

01:55:34.200 --> 01:55:37.400 

jak był burmistrzem czy pan Odważny, bo przecież kupę lat  

 

1297 

01:55:37.400 --> 01:55:40.600 

temu, rok w rok wędkarski Dzień Dziecka czyli zawody dla  
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1298 

01:55:40.600 --> 01:55:43.900 

dzieci i młodzieży odbywały się w tym miejscu. Pływały tam  

 

1299 

01:55:43.900 --> 01:55:46.900 

karasie, duże karpie, to był piękny okres, później komuś  

 

1300 

01:55:46.900 --> 01:55:49.400 

przyszło na myśl, że na wigilię można sieci w staw miejski  

 

1301 

01:55:49.400 --> 01:55:54.000 

wrzucać i poprzez takie pomysły, nie tylko przez te pomysły  

 

1302 

01:55:54.000 --> 01:55:57.600 

tej ryby po prostu tam w tej chwili nie ma.  

 

1303 

01:55:57.600 --> 01:56:00.400 

Drugim z powodów to była przyducha też opisywana w gazetach  

 

1304 

01:56:00.400 --> 01:56:04.200 

i tu ten apel do mieszkańców. Ja rozumiem, że jak się  

 

1305 

01:56:04.200 --> 01:56:06.300 

idzie z dzieckiem to zawsze jest fajnie ten chlebek wrzucić  

 

1306 

01:56:06.300 --> 01:56:09.300 

do wody i myślę Panie burmistrzu bo z Panią Martą rozmawiałem,  

 

1307 

01:56:09.300 --> 01:56:12.100 

że wspólne tablice na pewno będą, jako wędkarze też chcemy  

 

1308 

01:56:12.100 --> 01:56:16.500 

jedną tablicę umieścić w tym miejscu informującą czym jest  

 

1309 

01:56:16.500 --> 01:56:19.700 

wędkarstwo, czym się zajmujemy ilu tak naprawdę jest wędkarzy  

 

1310 

01:56:19.700 --> 01:56:23.700 

w Sulechowie, a jestem przekonany, że jest to najliczniejsza grupa  
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1311 

01:56:23.700 --> 01:56:28.000 

sportowców, trzy razy liczniejsza od piłkarzy, to jestem  

 

1312 

01:56:28.000 --> 01:56:31.400 

w 100% przekonany, że mamy sławy w Sulechowie jak mistrzów  

 

1313 

01:56:31.400 --> 01:56:34.800 

i wicemistrzów świata akurat w tym sporcie, natomiast myślę,  

 

1314 

01:56:34.800 --> 01:56:37.700 

że w każdym narożniku jakąś tymczasową tabliczkę o zakazie  

 

1315 

01:56:37.700 --> 01:56:39.700 

przynajmniej wrzucania tego chleba do wody, bo to jest  

 

1316 

01:56:39.700 --> 01:56:44.600 

największe zło, które możemy w okresie letnim zwłaszcza obserwować  

 

1317 

01:56:44.600 --> 01:56:47.500 

jak jest przyducha i ryby pływają wtedy do góry brzuchem tak,  

 

1318 

01:56:47.500 --> 01:56:51.000 

czyli wiosną jest fajnie, zimą jak się chlebem rzuca, latem  

 

1319 

01:56:51.000 --> 01:56:54.200 

jest problem. Zamiar łowiska Szanowni Państwo, jest to  

 

1320 

01:56:54.200 --> 01:56:58.600 

łowisko, chcielibyśmy tak objąć patronatem jako Związek Wędkarski,  

 

1321 

01:56:58.600 --> 01:57:02.100 

dzięki czemu będziemy w stanie zasilać ten zbiornik w  

 

1322 

01:57:02.100 --> 01:57:06.500 

ryby, za darmo oczywiście. I zamysł był taki, żeby zrobić  

 

1323 

01:57:06.500 --> 01:57:09.000 

prawdziwą szkółkę z prawdziwego zdarzenia dla tych młodych  

 

1324 
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01:57:09.000 --> 01:57:13.700 

adeptów, ja byłem też w poniedziałek z synem, nie byłem  

 

1325 

01:57:13.700 --> 01:57:16.200 

sam z wędką, była młodzież co mnie cieszy również, że bez  

 

1326 

01:57:16.200 --> 01:57:18.800 

siatek, czyli te informacje o tym łowisku No kill trafiają.  

 

1327 

01:57:18.800 --> 01:57:21.700 

Łowisko No Kill Szanowni Państwo robi się po to, żeby była  

 

1328 

01:57:21.700 --> 01:57:25.200 

frajda z łowienia i z oglądania tych ryb, a nie tylko po to, żeby w  

 

1329 

01:57:25.200 --> 01:57:29.300 

jednym roku wpuścić w drugim wypuści i co roku zarybiać. Dopuszczamy  

 

1330 

01:57:29.300 --> 01:57:32.500 

oczywiście, że po okresie trzech, czterech lat będzie możliwość  

 

1331 

01:57:32.500 --> 01:57:35.500 

kontrolowanego odłowu, no wiecznie tych ryb nie może przebywać,  

 

1332 

01:57:35.500 --> 01:57:39.900 

natomiast chcielibyśmy, żeby to było dostępne i dla wędkarzy,  

 

1333 

01:57:39.900 --> 01:57:45.100 

ale również dla osób, bo coraz więcej osób chodzi na  

 

1334 

01:57:45.100 --> 01:57:47.900 

spacery w ten teren, tak jak było kiedyś, że można usiąść  

 

1335 

01:57:47.900 --> 01:57:50.400 

na ławce, pooglądać jak latem się karpie opalają, także  

 

1336 

01:57:50.400 --> 01:57:53.400 

nie trzeba jechać gdzieś daleko, będzie to możliwość usytuowania  

 

1337 

01:57:53.400 --> 01:57:56.600 
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tu na miejscu. I korzystając z okazji Panie Burmistrzu poza  

 

1338 

01:57:56.600 --> 01:57:58.900 

tymi tabliczkami tymczasowymi, bo myślę, że to jest ten  

 

1339 

01:57:58.900 --> 01:58:01.500 

okres gdzie tego chleba najwięcej ląduję w tej chwili, jakby  

 

1340 

01:58:01.500 --> 01:58:05.000 

można było, ja myślę, że powinniśmy się na przyszłość jeszcze  

 

1341 

01:58:05.000 --> 01:58:11.200 

zastanowić, bo tak naprawdę uległ deformacji i to tak  

 

1342 

01:58:11.200 --> 01:58:15.400 

coraz poważniej to wygląda, ten główny ciąg komunikacyjny, gdybyśmy  

 

1343 

01:58:15.400 --> 01:58:20.000 

szli od szkoły do szpitala, on w niektórych kawałkach naprawdę  

 

1344 

01:58:20.000 --> 01:58:23.700 

w stronę tych, ogródki chyba tam działkowe były, on się  

 

1345 

01:58:23.700 --> 01:58:26.400 

już zapada i się rozjeżdża, więc myślę, że w tych elementach  

 

1346 

01:58:26.400 --> 01:58:31.500 

powinniśmy zabezpieczyć i to też prośba, w rowie od strony  

 

1347 

01:58:31.500 --> 01:58:37.000 

przedszkola leżą opony przy stawku, jakby można było tam ekipę  

 

1348 

01:58:37.000 --> 01:58:39.700 

sprzątająca wysłać, na pewno pojadą, bo tych śmieci po  

 

1349 

01:58:39.700 --> 01:58:43.200 

tych kilku dniach wolnych już jest mnóstwo. Nie wolno palić,  

 

1350 

01:58:43.200 --> 01:58:46.900 

nie będą palić i to na ten moment tyle, dziękuję bardzo.  
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1351 

01:58:46.900 --> 01:58:51.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Przemysław Mikołajczak. Korzystając  

 

1352 

01:58:51.700 --> 01:58:56.800 

z wizyty Radnego Powiatowego chciałem zapytać co się dzieje  

 

1353 

01:58:56.800 --> 01:59:01.300 

z tą sygnalizacją przy Piaskowej, bo ona parę tygodni temu zwariowała  

 

1354 

01:59:01.300 --> 01:59:03.500 

w tym sensie, że z jednej strony w ogóle nie działa z  

 

1355 

01:59:03.500 --> 01:59:06.800 

drugiej nie pokazywała, teraz tak widzę, że raz działa raz  

 

1356 

01:59:06.800 --> 01:59:09.700 

nie działa. No właśnie i to jest dość niebezpieczne, bo  

 

1357 

01:59:09.700 --> 01:59:14.300 

tam jednak jest duży ruch pieszych. Dziękuję, czy Pan  

 

1358 

01:59:14.300 --> 01:59:20.800 

Radny Powiatowy odpowie? Mikrofon mamy jak coś. Panie Romanie,  

 

1359 

01:59:20.800 --> 01:59:36.300 

mikrofon, bo nie będzie słychać. Roman Bajor Radny powiatu  

 

1360 

01:59:36.300 --> 01:59:39.900 

Zielono Górskiego. Ja również przejeżdżam tą ulicą wielokrotnie  

 

1361 

01:59:39.900 --> 01:59:44.500 

za dnia i w nocy, widzę tą samo usterkę, przekażę Panu  

 

1362 

01:59:44.500 --> 01:59:50.400 

Radnemu informację kiedy to zostanie usunięte, dziękuję. Dziękuję  

 

1363 

01:59:50.400 --> 01:59:54.700 

to taka uwaga korzystając z okazji, że Pan Radny z powiatu  
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1364 

01:59:54.700 --> 01:59:57.800 

jest. Ja pamiętam pierwszą kadencję, w której byłem Radnym  

 

1365 

01:59:57.800 --> 02:00:01.700 

jak członkiem zarządu był Pan Fabiś i zawsze pamiętacie jak  

 

1366 

02:00:01.700 --> 02:00:05.200 

przechodził, ci którzy może trzeba zwrócić uwagę, żeby  

 

1367 

02:00:05.200 --> 02:00:08.700 

tutaj nas też odwiedzano jak już będziemy teraz tradycyjnie te sesje.  

 

1368 

02:00:08.700 --> 02:00:13.100 

My Panie Bartku wysyłamy te zaproszenia zawsze, ale może trzeba prosić,  

 

1369 

02:00:13.100 --> 02:00:17.500 

żeby to jednak dawno nie było nie. A kiedyś pamiętam rzeczywiście  

 

1370 

02:00:17.500 --> 02:00:22.100 

było tak, że zawsze było. Dziękuję, Pan Radny Jan Rerus.  

 

1371 

02:00:22.100 --> 02:00:26.100 

Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka  

 

1372 

02:00:26.100 --> 02:00:29.800 

Rado, Szanowni Goście. Miałem nie zabierać głosu jak tutaj  

 

1373 

02:00:29.800 --> 02:00:34.100 

Pani Radna mówiła, no ale Pan zastępca wywołał mnie jakby  

 

1374 

02:00:34.100 --> 02:00:41.200 

do głosu. Nie rozumiem odpowiedzi nieprędko, to znaczy się  

 

1375 

02:00:41.200 --> 02:00:46.800 

nie będzie tego oprogramowania? Komisja sobie ustaliła czy zawnioskowała,  

 

1376 

02:00:46.800 --> 02:00:51.000 

że taki program będzie. Dodam tutaj, że oprogramowanie dotyczy  

 

1377 
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02:00:51.000 --> 02:00:56.400 

tutaj odpadów komunalnych dla ludzi no i te oprogramowania były  

 

1378 

02:00:56.400 --> 02:01:01.300 

przedstawione przez urząd dla nas do oceny tak było, komisja może nie jednogłośnie,  

 

1379 

02:01:01.300 --> 02:01:04.600 

ale przyjęła takie coś. Co to znaczy nieprędko? To znaczy  

 

1380 

02:01:04.600 --> 02:01:08.000 

nie będzie tego jutro czy nie będzie tego za miesiąc czy  

 

1381 

02:01:08.000 --> 02:01:11.200 

może w najbliższej pięciolatce nie będzie tego? Ja bym  

 

1382 

02:01:11.200 --> 02:01:14.800 

oczekiwał od urzędu konkretną odpowiedź. Jest to procedura przetargowa  

 

1383 

02:01:14.800 --> 02:01:19.100 

przewidujemy, że potrwa to 3 miesiące okej. Na przykład, a  

 

1384 

02:01:19.100 --> 02:01:25.100 

nie 30 lat dla przykładu. Ale stąd też jeszcze pozytywny aspekt  

 

1385 

02:01:25.100 --> 02:01:30.100 

powiem. Niedawno byłem w straży miejskiej i okazało się,  

 

1386 

02:01:30.100 --> 02:01:35.200 

że mówię to, żeby ludzie wiedzieli, że można teraz parkować  

 

1387 

02:01:35.200 --> 02:01:38.600 

sobie dwoma oprogramowaniami. SkyCash i moBiLET.  

 

1388 

02:01:38.600 --> 02:01:44.700 

Odpowiedzieli mi, że wychodzą do ludzi, bardzo fajnie, bardzo  

 

1389 

02:01:44.700 --> 02:01:47.900 

chwalić, bo rzeczywiście nie każdy ma te oprogramowanie no  

 

1390 

02:01:47.900 --> 02:01:51.000 
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i dzisiaj możemy sobie parkować tymi dwoma oprogramowaniami, który  

 

1391 

02:01:51.000 --> 02:01:53.900 

kto woli, który ma wgrany, bo w Zielonej Górze Apka jest  

 

1392 

02:01:53.900 --> 02:01:56.200 

moBiLET, SkyCash, już w różnych miejscowościach jest różnie,  

 

1393 

02:01:56.200 --> 02:01:59.600 

ale to jest bardzo duży pozytyw. No tak Straż Miejska podeszła  

 

1394 

02:01:59.600 --> 02:02:02.600 

do ludzi, a nie jak tutaj mówimy, znaczy pozytywnie i  

 

1395 

02:02:02.600 --> 02:02:06.500 

dziękuję za to. Natomiast tutaj mówienie, że nieprędko no  

 

1396 

02:02:06.500 --> 02:02:11.800 

to nie jest dobra odpowiedź. Przy okazji jak jestem przy głosie to  

 

1397 

02:02:11.800 --> 02:02:16.100 

chciałem powiedzieć, że dzisiaj tak żeśmy dyskutowali na  

 

1398 

02:02:16.100 --> 02:02:19.600 

temat tej zmiany statutu, też nie jestem ze wszystkiego zadowolony,  

 

1399 

02:02:19.600 --> 02:02:21.800 

bo statut to jest pewien kompromis, który tam się bierze,  

 

1400 

02:02:21.800 --> 02:02:29.100 

ale myślę, że Radni powinni sobie przyswoić niektóre aspekty  

 

1401 

02:02:29.100 --> 02:02:32.800 

zmienione co do tego statutu, na przykład jeśli chodzi ile  

 

1402 

02:02:32.800 --> 02:02:36.000 

razy można ad vocem zabrać, jaki jest czas, ja wiem, że  

 

1403 

02:02:36.000 --> 02:02:38.500 

Pan Przewodniczący jest tolerancyjny i bardzo dobrze, że  
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1404 

02:02:38.500 --> 02:02:40.400 

będzie mógł przedłużać, ale tą wiedzę trzeba mieć po  

 

1405 

02:02:40.400 --> 02:02:45.600 

prostu, że tak to jest, żeby tam jeden na drugiego nie  

 

1406 

02:02:45.600 --> 02:02:49.100 

obruszał się, czy nie miał negatywnego spojrzenia, także bardzo  

 

1407 

02:02:49.100 --> 02:02:52.200 

bym prosił Radnych, akurat uczestniczyłem w tej komisji, nie  

 

1408 

02:02:52.200 --> 02:02:55.200 

ma Pani Przewodniczącej dlatego ja zabieram tutaj głos  

 

1409 

02:02:55.200 --> 02:02:58.100 

w tym temacie. No i na koniec chciałabym, wszyscy dostali  

 

1410 

02:02:58.100 --> 02:03:01.500 

Państwo Radni na pewno zaproszenie, ale tak jak dzisiaj większość się  

 

1411 

02:03:01.500 --> 02:03:04.100 

cieszyła, że możemy się spotkać, w oczy sobie spojrzeć, razem  

 

1412 

02:03:04.100 --> 02:03:07.200 

koło siebie i bardzo dobrze, to się cieszę z tego, to  

 

1413 

02:03:07.200 --> 02:03:11.000 

tak dawno nie mieliśmy takich zawodów też bezpośrednich.  

 

1414 

02:03:11.000 --> 02:03:15.200 

No i 23 kwietnia teraz są Międzywojewódzkie zawody w  

 

1415 

02:03:15.200 --> 02:03:21.100 

akrobatyce sportowej o 9:00, wszyscy dostali, ponieważ pod  

 

1416 

02:03:21.100 --> 02:03:24.700 

tytułem 'Zostań Akrobatą' one chyba 2 lata były wyłączone, w ogóle  
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1417 

02:03:24.700 --> 02:03:28.200 

nie było ostatnie, było 19, bardzo zapraszam wszystkich.  

 

1418 

02:03:28.200 --> 02:03:33.200 

Zapraszam, prowadzi to jak wiecie Pani Anna Pietrusiewicz, Mistrzyni  

 

1419 

02:03:33.200 --> 02:03:38.400 

Świata zresztą w akrobatyce sportowej. Zawsze były bardzo  

 

1420 

02:03:38.400 --> 02:03:43.400 

fajne te, dlatego w imieniu ich, prowadzić to klub sportowy  

 

1421 

02:03:43.400 --> 02:03:49.100 

jedynka przy szkole podstawowej numer 1, w związku też  

 

1422 

02:03:49.100 --> 02:03:52.000 

bardzo serdecznie zapraszam na 9:00 wszystkich, nie tylko  

 

1423 

02:03:52.000 --> 02:03:54.600 

Radnych, wszystkich w ogóle, wszystkie osoby, które były  

 

1424 

02:03:54.600 --> 02:03:58.200 

chętne, żeby zobaczyć jak dzieci wspaniale się tam bawią,  

 

1425 

02:03:58.200 --> 02:04:06.400 

dziękuję. Dziękuję, tak odnosząc się do tej części wniosku  

 

1426 

02:04:06.400 --> 02:04:09.500 

komisji, Panie Burmistrzu słowo nieprędko zostawmy w dyskusję  

 

1427 

02:04:09.500 --> 02:04:12.800 

co ono oznacza, może na piśmie odpiszmy na wniosek komisji będzie  

 

1428 

02:04:12.800 --> 02:04:16.800 

najprościej, bo dzisiaj, najprościej, ale Pani Radna jeszcze  

 

1429 

02:04:16.800 --> 02:04:20.100 

się zgłasza ad vocem, tak Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, jak  

 

1430 
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02:04:20.100 --> 02:04:24.200 

rozumiem w tym temacie, tak? To już było, Panie Burmistrzu, bardzo  

 

1431 

02:04:24.200 --> 02:04:29.800 

proszę. Przyjmuję Pana wskazanie, natomiast Panie Janie  

 

1432 

02:04:29.800 --> 02:04:33.400 

ja pośrednio odpowiedziałem tak z jakich powodów nie będę  

 

1433 

02:04:33.400 --> 02:04:37.600 

w takim razie rozwijał tego, ale jeszcze tylko jedna informacje  

 

1434 

02:04:37.600 --> 02:04:41.000 

odnośnie tego parku Sulecha, akcja Sprzątania akurat dzisiaj  

 

1435 

02:04:41.000 --> 02:04:45.600 

była też zakładam, że się odbyła. Sprawdzę czy opony też  

 

1436 

02:04:45.600 --> 02:04:49.900 

zostały ściągnięte, bo już tak szczegółowo co znaleziono to  

 

1437 

02:04:49.900 --> 02:04:55.600 

nie potrafię odpowiedzieć. Dziękuję i Pan Radny Sebastian Różycki.  

 

1438 

02:04:55.600 --> 02:04:59.100 

Ja już tylko na koniec dwa pytania krótkie. Czy planowana jest  

 

1439 

02:04:59.100 --> 02:05:04.300 

koncepcja ruchu samochodowego na osiedlu Konstytucji?  

 

1440 

02:05:04.300 --> 02:05:07.900 

Składałem jakiś czas temu interpelacje w tej kwestii, temat  

 

1441 

02:05:07.900 --> 02:05:12.100 

został odłożony, ponawiam tą kwestię dlatego, że w miesiącu  

 

1442 

02:05:12.100 --> 02:05:17.600 

grudniu teren po byłej MB pneumatyce został sprzedany przez  

 

1443 

02:05:17.600 --> 02:05:24.900 
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komornika, teren z tego co wiem nabył deweloper, więc z informacji,  

 

1444 

02:05:24.900 --> 02:05:30.700 

które posiadam przy Netto teren ogrodniczy też mają powstać  

 

1445 

02:05:30.700 --> 02:05:35.100 

bloki, więc może się w którymś momencie pojawić problem wyjazdu  

 

1446 

02:05:35.100 --> 02:05:39.600 

z tego terenu, warto ten czas przygotować i poświęcić na  

 

1447 

02:05:39.600 --> 02:05:43.000 

stworzenie takiej koncepcji, to jest pierwsza rzecz. Druga  

 

1448 

02:05:43.000 --> 02:05:47.400 

rzecz, pytanie do wiceburmistrza Marcina Górznego.  

 

1449 

02:05:47.400 --> 02:05:54.200 

Została rozesłana do Radnych prośba o zgłaszanie uczestnictwa w  

 

1450 

02:05:54.200 --> 02:06:00.000 

komisji, która zajmie się zmianą i regulaminem pewnie ustalenia  

 

1451 

02:06:00.000 --> 02:06:04.200 

opłat za wynajem powierzchni, którymi dysponuje gmina.  

 

1452 

02:06:04.200 --> 02:06:10.000 

Ja taki akces zgłosiłem, pytanie czy jest więcej chętnych, no  

 

1453 

02:06:10.000 --> 02:06:13.700 

bo to jest temat, nad który pochylała się między innymi komisja  

 

1454 

02:06:13.700 --> 02:06:17.000 

rewizyjna, no i tam we wnioskach była właśnie taka sugestia,  

 

1455 

02:06:17.000 --> 02:06:20.100 

aby ten problem rozwiązać, dziękuję. Panie Sebastianie to  

 

1456 

02:06:20.100 --> 02:06:24.000 

pytanie do mnie i z tego co tu Bartek mi zwraca uwagę to  
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1457 

02:06:24.000 --> 02:06:27.900 

dwie osoby, tak, kto jeszcze? Dwie osoby się chyba zgłosiły,  

 

1458 

02:06:27.900 --> 02:06:32.700 

ale to sprawdzimy jeszcze. Czyli Zbyszek się jeszcze widzę  

 

1459 

02:06:32.700 --> 02:06:37.100 

tutaj zgłasza, tak. Panie Radny jeszcze Zbyszka proszę dopisać, a  

 

1460 

02:06:37.100 --> 02:06:42.500 

zgłaszał się, czyli dwie osoby, czyli dwie osoby się zgłosiły,  

 

1461 

02:06:42.500 --> 02:06:45.500 

tak, Pan Radny Sebastian Różycki i Pan Radny Zbigniew Trompa,  

 

1462 

02:06:45.500 --> 02:06:49.100 

ale myślę, że do zespołu to wystarczą dwie osoby. Ja  

 

1463 

02:06:49.100 --> 02:06:51.600 

nie jestem od myślenia tylko zadałem pytanie ile. To odpowiadam ile, dwie osoby.  

 

1464 

02:06:51.600 --> 02:06:55.800 

Bardzo proszę Panie burmistrzu ad vocem.  

 

1465 

02:06:55.800 --> 02:07:04.300 

Panie Sebastianie z osobą, która nabyła, zresztą na nasz  

 

1466 

02:07:04.300 --> 02:07:08.900 

wniosek prowadzone postępowanie w związku ze zbyciem tego  

 

1467 

02:07:08.900 --> 02:07:15.500 

terenu dawnej pneumatyki, rozmawialiśmy z nabywcą pytając  

 

1468 

02:07:15.500 --> 02:07:17.900 

też jaki jest jego plan, czy w najbliższym czasie też  

 

1469 

02:07:17.900 --> 02:07:24.300 

będzie w ogóle coś podejmował, już teraz się tego zabudowania.  
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1470 

02:07:24.300 --> 02:07:31.400 

Być może to też odpowiedź, która Państwa nie zadowoli, ale  

 

1471 

02:07:31.400 --> 02:07:35.400 

chyba nie jesteśmy w stanie na tak wielu frontach pracować  

 

1472 

02:07:35.400 --> 02:07:38.000 

jednocześnie, rozpoczynać kolejnych rzeczy, kiedy nie  

 

1473 

02:07:38.000 --> 02:07:42.300 

mamy zakończonych poprzednich rzeczy. Wolałbym nie wprowadzać  

 

1474 

02:07:42.300 --> 02:07:49.200 

znowu kolejnego bardzo szerokiego w mojej ocenie tematu, który  

 

1475 

02:07:49.200 --> 02:07:52.900 

w też w mojej ocenie jest konieczny ewentualnie do zlecenia  

 

1476 

02:07:52.900 --> 02:07:58.500 

na zewnątrz. W mojej ocenie to jest tak naprawdę coś co  

 

1477 

02:07:58.500 --> 02:08:03.100 

nie opracujemy sami, tutaj musimy to zlecić też firmie zewnętrznej,  

 

1478 

02:08:03.100 --> 02:08:05.800 

więc na tą chwilę nie podjęliśmy działań zmierzających do  

 

1479 

02:08:05.800 --> 02:08:10.700 

tego, aby już takie zadanie wywołać, bo nie chodzi tylko  

 

1480 

02:08:10.700 --> 02:08:13.600 

o skomunikowanie tego obiektu, o którym Pan mówił, tylko  

 

1481 

02:08:13.600 --> 02:08:19.600 

tak naprawdę też terenu pośrednio Osiedle Konstytucji jako  

 

1482 

02:08:19.600 --> 02:08:25.000 

całości, prawda. Dziękuję, Pan Radny Sebastian Różycki, ad  

 

1483 
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02:08:25.000 --> 02:08:28.900 

vocem 30 sekund. Panie Burmistrzu podzielam oczywiście Pana,  

 

1484 

02:08:28.900 --> 02:08:33.100 

tylko chciałbym, żeby ten temat nie umknął i dlatego ponawiam  

 

1485 

02:08:33.100 --> 02:08:39.600 

to w ten sposób, dziękuję. Dziękuję, nie widzę już więcej  

 

1486 

02:08:39.600 --> 02:08:42.600 

głosów w tym punkcie, przechodzimy do kolejnego punktu, punkt  

 

1487 

02:08:42.600 --> 02:08:47.300 

12. Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek obrada dzisiejszej sesji  

 

1488 

02:08:47.300 --> 02:08:52.500 

został zrealizowany, zamykam 53 sesję Rady Miejskiej w  

 

1489 

02:08:52.500 --> 02:08:56.000 

Sulechowie, dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

 


